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Değer|i okurlanmlz,

sizlerin ka.şlsına dergimizin yeni sayslyla çıkmaktan mutluluk duyarken, değerli üyelerimizin çl-

ka.lan doğrultusıJnda hareket eden borsamızın, bu yönde yapmlş oIduğu çallşma]annl §izle.e aktarmak-

tan, her sayımızda birbirinden değerli konuklanmlzn 8örüşlerini sizlere sunmaktan 8urur duyuyoruz.

sivas Ticaret Borsasl olarak üyelerimiz konumundaki et ve et ürünleri satldlarlna, besicile.e,

zahirecilere, dericilere, un fabrikalarına, toptan ve perakende glda satlcllarlna, beyaz et üretici|eri ve

benzeri sektörlere en iyi hizmeti sunmaya çallşlyoruz.

Bilindiği üzere AGRosiVAs'2o l4 Tarım Hayvancıllk ve Glda Fuarı Haırİklan borsamz öncülü-

ğünde başladı. Tanm Ziraat ve Hayrrancılık sektöründeki 8elişmele.i yakından takip etmek, bu sektörler-

dekiyeni teknoloji|eri siYas üreticisive çiftçisiyle bulu§turmak, sektörel eğitimlerine katkıda bulunmak

amacl ile hazlrlanacak olan " AGRosiVAs'2Ol4 Tarım Hayvancılık Ve G|da Fuan" nln düzenlenmesine

nI
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sayfa

Abduıkadir HAsTAoĞLu
sivas Ticaret Borsasl Yönetim Kuru[u Ba5kanl
TOBB vergi Komisyonu Ba9kanl
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ha),vancıık merkezlerinden birisi haline gelmesine çok biiyük katklar sağlayacak ve aynl zamanda sivas

üreticisine ve çiftçisine de yeni ufuklar açacaktlr.

Günümüzde tanmdaki 8elişmelerin en iyi takip edildiği yerler tanm fuarlarıdır. Dünyada ve ülke-

mizde yapılan tarım fuarlan tanmdaki yeni gelişmeleri üreticimize sunarak teknoloii üretenler ile kulla-

nanlar arasında bir köprü görevi 8örmektedir.

AGRosiVAs'2ol4 Taflm Hayvancılık ve Gıda Fuannln amacl si\ras'ta tarım ve hayvancıİğın daha

iyi seviyelere 8elmesi, yaygınlaştırılması ve tarlmla uğraşan çiftçilerimizin, hayvancıİk sektörünün sek-

tördeki gelişmeleri makine teçhizatları yakından takiP etmelerini sağIamaktır.

Düzenleyici kuruluşlar olarak Sivas Ticaret Borsası, Sivas İl Gıda Tanm ve Hayrancılık Müdürlüğü,

sivas Ticaret ve sanayiodasl ile show Fuarclllk Ltd. Şti. taraflndan, tanm ve hayvandllktaki son gelişme-

lerin yerinde takip edilmesi amaclyla düzenlenecek olan AGRoS|VAS'20l4 Tanm Hayvancıİk ve Gıda

Fuan çal§malan hız kesmeden de\.am etmektedir.

say8l değer üyelerimiz ve dostlanmE sizleri şahsım ve borsamız adlna sayg|yla selamlİyorum.

]i

yönelik ilk istişare toplant BorsamEn evsahiPli_

ğinde, Sivas Gıda Tarım ve Hayvanclllk il Müdürü

ihsan Aslan, il Gda Tarım ve Hayı"anclllk Koordi-

nasyon ve Tar. Ver. Şube Müdürü Musa Kalebayr,

Sivas Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Üyeleri Ta-

rlk Günhan ve Ahmet Terzioğlu, sivas Ticaret ve

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi Latif Ünüvar

ile Show Fuarcıİk Ltd. Şti, Genel Müdürü Özkan

Çatmaz'ın katılımıyla gerçekleştirildi.

Kültür, tarih ve maden şehri olan sivas'ta

tanm ve hayvanc|lık da çok önemli bir yere sa-

hiptir ilimizde 21-24 §ustos 2ol4 tarihinde

ilki düzenlenecek olan Tartm Fuan, yüzölçümü

bakımından Türkiye'nin ikinci büyük ili olan ve

topraklarının 96 97'si ekilebilir alana müsait olan

Sivas'ın, Anadolu'nun en önemli anm, ziraat ve

sayfa
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Cumhuriyet Başsavcısı Aydın Başkan Hastaoğlu'na
Hayır[ı 0tsun Ziyaretinde Butundu.

Sivas Cumhuriyet Başsavcısı Hasan Aydın, Sivas Ticaret Borsası Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu'nu

makam|nda ziyaret etti.

Başsavcı Aydın Mayıs aylnda 8erçekleştiri|en Borsa organ seçimleri sonrasında Başkanlığ yeniden

seçilen Abdulkadir Hastaoğlu'na hayırll olsun ziyaretinde bulunank çallşmalarlnda başanlar diledi.

siyas cıJmhurayet Başsavclsl Hasan Aydın Ticaret Borsaslnln sivas içan önemli bir kurum olduğu-

nu belirterek, "Borsa seçimleri sonraslnda göreve yeniden 8elen sivas Ticaret Borsas| Başkanımıza ve

Yönetimine haylrİ olsun ziyaretinde bulunduk.siYas için yapllacak olan her türlü çallşmada Ticaret Bor-

samııa destek vermeye hazırız. Başkanımıza tekrar hayırlı olsun diyorum ve saygılar sunuyorum." dedi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 8etiren Sivas Ticaret Borsası Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu

ise, "May|s aylnln ilk haftası 8erçekleştirdiğimiz seçimler sonraslnda yeni yönetim kuru|umuzu oluştura-

rak hizmetlerimize ve Proielerimize kaldlğımız yerden devam etmekteyiz. cumhuriyet Başsavclmızın

ziyareti bizleri ziyadesiyle memnun etmaştir, Şahslm Ve Yönedm Kurulu Üyesi arkadaşlarım adına teşek-

kür ediyor ba§anlı çalışmalarının devamını diliyorum" dedi,
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sivas il Jandarma Alay Komutanl Kurmay Albay AliTaŞ, sjvas Ticaret Borsasl Yönetjm Kurulu Baş

kanl Abdulkadir Hastaoğlu'nu makamlnda ziyaret ederek Veda ettj.

sivas Ticaret Borsasl Başkanl Hastaoğlu ve Yönetjm Kurulu Üyeleri tarafından karşllanan Kurmay

Albay Ali Taş, sivas'ta görev yapmaktan mutluluk duyduğunu ifade ederek ayrllacak olmanln da hü2-

nünü yaşadlğlnl ifade etti. Bundan sonrakjgörev sürecjne Ankara'da devam edeceğini belirten Kurmay

Albay Taş, " 2 yll çok çabuk geçti asllnda. sivas halkl gerçekten çok slcakkanll ve misafirperver insanlar.

sivas'ta görev yaptığüm süre içerisinde resmi kurum ve 5ivil toplum kuruluşu yöneticilerimizle çok iyi

dostluklarlmlz oldu. sivas'taki dostluklarlmızın daha sonrasında da devam etmesiniarzu etmekteyim.

Gösterdiğiniz yakln ilgi dolaylslyla sizlere teşekkür ediyorum" dedi.

Ziyaretten duyduğu mutluluğu dile getiren sivasTicaret Borsası Başkanl Abdulkadir Hastaoğlu ise

Sivas'ın her sorunuyla yaklndan ilgilenen Kurmay Albay Ali Taş'a sivas'ta yaptğl hizmetlerden dolayl

teşekkür ederek," Komutanlmlza terfi niteliğinde bir tayin ile Jandarma Genel Komutanllğlnda daha

iyi görevler Verileceğinden şüphemiz yoktur. Albay|mlz klsa süre içerisinde sivasln, örf, adet, gelenek

Ve göleneklerine uyum 5ağlayarak sivas'ta çok önemli hizmetlerde bulunmuş, bizlerin dostluğunu Ve

sivaslllarln sevgisini kazanmlştır. ilimi2de başarlll çallşmalara imza atmlşhrYeni görev yerinde üstün

başar|lar diliyorum" dedi.

hr(
N
(
o
lll

(

a
o
E
0
E
z
F
0}

,f
(

(
o
(

I

_/§

Atbay Ati TAŞ'tan Borsa'ya Veda Ziyareti.
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0l Ağustos 20l3 tarihinde Ankara ToBB Ekonomi

ve Teknoloji Üniversitesi sosyal Te§islera'nde 8erçekleş-

tirilen Türkiye odalar ve Borsalar Birliği genel kurulu ve

başkanik seçimlerine Sivas Ticaret Borsası Yönetim Kurulu

Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu, Meclis Başkanı İhsan Akso1

Me<lis Uyeleri Mesut Emeç ve Şükrü Aver ile Genel Sekreter sema Görcün katldı.

TOBB'un 69'uncu Genel Kurulu'nda M. RifatHisarcıkhoğlu TOBB Başkanlığı'na yeniden seçildi.

Toplam l 734 delegenin imzaslyla aday 8österildiği seçimlere tek aday olarak 8iren M.RifatHi9arclklloğlu,

8eçerla oylann tamamlnl alaĞk 4 yıl süreyle yeniden Türkaye Odalar ve Borsalar Birliğa Başkanİğlna

seçildi. RifatHisarclklloğlu'nun tek aday olarak girdiği kon8rede, Sivas Ticaret Borsas Yönetam Kurulu

Başkanl Abdulkadir Hastaoğlu, Meclis Üyebri Mesut Emeç Ve Şük.ü AVer ToBB delegesi olarak oy

kullandl. Gerçekleştirilen Genel Kurul'da si\ra§ Ticaret Borsag Yönetim Kurulu Başkanl Abdulkadir Has-

taoğlu, Türkiye odalar ve Borsalar Birliği Vergi Komisyonu üyeliğine tekrardan seçildi.
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l I

Binlerce İnsan Aynı Sofrada Buluştu

Sivas'a 'Binlerce insan Tek Bir Sofra' sloganıyla düzenlenen iftara yaklaş|k 25 bin kişi katlldl. 1.5

kilometrelik caddeye kurulan sofrada hep birlikte oruç açan sivas halk, yemek|erini paylaşarak birlik ve
beraberlik örneği göste.di.

sivas Valiliği, sivas Belediyesi, saYas Ticaret Borsasl, Cem Vakfl ve yere| TV58 televizyonu başta
o|mak üzere barçok sivil toplum kuru|.ışunun işbarliğinde kent merkezande iftar pro8rarnl düzenlendi.
ı(adir Gecesi nedeniyle bu yll l'incisi düzenlenen pro8rama yakla§lk 25 bin kişi katlldl. Kentin en önemIi
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sivas'ta on binlerce insan §okakta kurulan iftaf sofraslnda iftarlarınl açtı.
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caddesi olan inönü BuMarı üzerindeki 1.5 kilometrelik cadde çift tar.fll olarak trafiğe kapatllarak sofra

kuruldu. Sivaı Belediyesi taraflndan l l bin kişilik yemek dağıtılırken bazı vatandaşlar ise kendi raptlklan

yemekleri alana getirdi. Ezan|n okunmaslyla birlikte aynl sofr.daki binlerce kişi kavu.ma, Pilav ve tatlı

ile heP birlikte oruçlannl açtl. Kurulan sofrara slğma},an vatanda§lar ise kent meydanlndaki park Ve

bahçelere ha§r ve kilim sererek buralarda otı]rdu. Vatandaşlar tasawuf müziği eş|iğinde iftannı ya-

Parken, dağ|tllan yemeklerin yeterli olmama$ nedeniyle bazl vatanda§lar da sitem etti. Ancak alana ku-

rulan sahnede sürekli birlik ve beraberlik mesajlan verilerek, amacın yemek değil bir arada oruç açmak

olduğunun vurgusu yaplldl. Yemek sonraslnda il Müftüsü Yusuf Şahin'in enlği duaya vatandaşlar ellerini

açarak eşlik etti. Elektrikçiler oda§ taraflndan nostalji sokak lambalanyla süslenen bulvarda ortaya 8ü-

zel8örüntüler çlki. Bu aradagönüllü hayvan severler taraflndan toPlanan yemek anlklarlnln Eski sanayi

Böl8esa'nde yaşayan köPeklere verileceği belirtildi.

Yemek sonrasında kısa bir selamlama konuşması yapan Siv.s Valisi Zübeyir Kemelek, yemeğe

katılanlara teşekkür ederek, ikramda bı-ılı]namadıkları kişilerden özür diledi. sivas Belediye Başkanı

Doğan Ürgüp ise, "Bu kadar toplanabileceğimizi belki düşünemedik, haırİklarımlz yeterli olmadı. Ama

önemla olan sivasln birliĞinin ve beraberliğinin tüm Türkiye'ye. bütün islam alemine ),an9ttlma9ydl.

Bugün burada l l bin kişiye yemek dağtıldl, ama yetmedi. Bizde yemekleramazi Paylaşrak yedik. &iy'e

olduğunu düşünürsek bur.da 20 bin kişinin üzerinde insan Yardl, işte Türk milletinin birliği, beraberliği

bu. Burada Alevi \rardl, sünni\rardl, Ermeni v.tandaşlarımE vardü" dedi.

Ak Pani Milleweki|leri Ali Turan ile Hilmi Bil8in ise birlik ve beraberlik mesajları vererek önem|i

olanln yemek değil bir arada olmak olduğunu dile geti.di.
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Türkiye Odalar ve Bor§alar Birliği [OBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, Başbakan Recep Tayyip

Erdoğan'ın başkanlığında Ekonomi Bakanİğınca düzenlenen 8. Yatırım Danlşma Konseyi ToPlantl§l'na

katıldı.

Başbakanik Dolmabahçe Ofisi'ndeki gerçekleşen toplantıya Hisarcıklıoğlu'nun yanı sıra, Dünya

Bankası Başkanı Jim Yong Kim, Başbakan Yardımcısı Ali Babacan, Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, Eko-

nomi Bakan| Zafer Çağlayarı, TiM Başkan, Mehmet Büyükel§i, ıÜsiıo eaşkan, Muharrem Yılmaz,

YASED Balkanl Serpil Timuray ile aralannda citi8rouP, Alstom, EoN, Hitachi, Huawei, sumitimo,

Thysienl0up, Burgan Bank ve Suud Nesma Holding gibi dünya devi şirketlerin olduğu l 7 büyük grubun

ba§kan ve üst yöneticileri (cEo) iştirak efti.
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Tunceli 4'üncü Komando Tugay KomutanlĞl görevine atanan 5. PiFde Eğitim Tugayı ve Sivas

Garnizon Komırtanl Tuğgeneral Mustafa ilteı si\ras Ticaret Borsasl Balkanl Abdulkadir HastaoĞlu'na

veda ziraretinde bulundu.

sivas Ticaret Borsasl'nda gerçekleştirilen ziyarette Ba§kan Hastaoğlu ile 5. Piyade Er Eğitim Tugay

Komuanı Tuğgenera| Mustafa İlter birsüre sohbet etti. Sohbetin ardından Başkan Hastaoğlu, Tuğgeneral

ilter'e yeni 8örev yerinde başrılar dileyerek. 'ilimizde ikl ylldan beri 8örev ripan komutanımız, çok

değerli bir insandlr. Görevi süresince verdiği hizmet|erinden dolayl Phslm ve kurumum adına teşekkür

ediyorum. Kendisine yeni görevinde de ba§arllar diliyorum" dedi.

Tuğgenenl ilteı yaklaşlk2 yldlr sivas'ta görev yapmaktan mutlu olduğunu belirterek, "sivas'ta ku-

rum ve kurıJluş yetkilileriy'e uyum içinde çallştk. Görev raPnğ|m dönem içerisinde 8östermiş olduğunuz

rakln ilgiVe desteklerinizden dolay sazlere teşekkür eder, şükranlanml sunarlm" dedi.

Tuğ,8eneral Mustafa ilter'den boşalan 5. Piyade Er Eğitim Tusay ve si s Garnizon Komutanlığina

ise son yaPülan Yüksek Askeri Şura (YAŞ) kararlan 8ereği, bir üst rütbeye terlİ ettirilen Fatih celaleddin

sağlr atandl
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Küçük ve orta olçekli lşletmeleri Geliştirme ve Destekleme ldaresi Başkanlığı (KoSGEB) Sivas

Hizmet Merkezi Müdürü No8ay Nadir KoÇ, "Girişimcilik Destekleri" konusunda görüş aJşverişinde
bulunmak Ve 8eçirdiği rahasız_İktan dolayı geçmiş olsun dileklerini iletmek üzere si,/ls Ticaret Bolsası
Ba§kanl Abdulkadir HASTAoGLU'nu ziyaret etti.

KoSGEB Sivas Hizmet Merkezi Müdürü KoÇ. ziyarette yaptlğl açıklamada sivas'ta birçok fir-
maya Girişimcilik Desteğa verdiklerini, ancak sivas'ln ekonomisinin üretamden çok tüketime yöne-
lak olmaslndan dolay tam olarak verim alamadıklarını ifade ederek, " sivas'ta üretame yönelik olan
firmaların sayısını artırmak açin KosGEB olarak talep edilmesa halinde mevcut lirmalan destekliyoruz
Ve yeni firmalar kurulmasına yardlmcl oluyoruz. sivas'ta üretimi Ve kaliteya artlrmak açin çalışyoruz-
sivas'ta iş kurmak isteyen 8irişimcilik ruhuna sahip kişilere Uygulamaİ Girişimcilik Kurslan açarak bi-
zlere verdikleri destek|erden dolayı sivas Ticaİet Borsasl Başkanl ve Yönetim KıJrulıl üyelerine teşekkür
ediyorum" dedi.

sivas Ticaret Borsasl Ba§kan, HAsTAoĞLU. Uy8ulamall Girişimcilik Eğitimiyle sivas'ta girişimcilik
kültürünü yay8lnlaştlrmak ve 8jrişimcileri teşvik ederek kuracaklan işletmelerden başarı olanakların
artlnlmak istendiğini ifade ederek, "sa\ras Ticaret Borsasl olarak eğitim materyalIeri, eğitmen ve diğer

8iderlera kurumumuz taraflndan kaQllanarak bu 8üne kadar ücret§iz olarak l50 kişjye eğitim verilmiştir.
Bu kursa katlarak 70 saatlik eğitima tamamlayarak senifikalarını alaıl49 kişi Türkiye'njn herhangi bir
ye.indeki KOSGEB'e başvurarak kuracaklan işletme için harcayacakları masrafları fatura ederek, baran

8irişimciler için Yüzde 80, erkek 8irişimcil€r için Yüzde 70'i geri ödemesiz 30 ban TL te kadar destek
a|abilecektir.

Gelişmekte olan dünyaVe teknoloji ile birlikte büyüyen sanayiye ayak Uydurmak isteyen ve küçük
kalmak istemeyen işletme ve işletmecilerin KoSGEB'in desteklerinden muhakkak rararlanmalan 8er-
ekmektedir. Ülke kalkınmasında KosGEB'an önemli bir misyonu olduğunu belirtmek istiyorum. Ko-
SGEB tarafından sağlanan desteklerle büyümekte olan sektörlerimiz Ve ekonomimiz daha hlzh bir
ivme kazan|yor. KoSGEB'in kreda Ve hibe destekleri sanayicilerimize uluslararas rekabet ortamlnda
ciddi katkllar sağİyor. KoSGEB'in sifas'taki KoBi'lere sağladlğl desteklerden ve Kurumumı.ıza

terçekleştirdiğinezaket ziyaretindendolaylsayln Müdürümüze teşekkür ediyorum" dedi.
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Sivas Kosgeb Hizmet Müdürü
Koç Borsamızı Ziyaret Etti.
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Türkiye Odalar ve Borsalar Birl,ği CIOBB) Başkanı RJfat Hisarcıklıoğlu, 2023 hedeflerinin ül-

kedeki yatınm Potansiyelinin yükeltilmesi, yerli rabanc| 8irişimcilerin yatlnmlannl artırmasyla

gerçekleşebileceğini söyledi.

"Küresel Ekonomik Yeniden Yapılanma Sürecinde Türkiye Ekonomisi" ana temasıyla düzenle-

nen 5. izmir ikisat Kongresi'nde, "Külesel Yatnmlar ve Türkiye Ekonomisi" paneli, TogB Barkanü

Hisarcıkİoğlu'nun başkanİğtnda 8erçekle§tirildi.

Hisarcıklıoğ|u, İzmir İktisat Kongrelerinin Türk iş dünrasının rapısını anlamak adına önemli

olduğunu belirterek, l . İzmir İktisat Kongresi'nin afdından l925 yılında çıkarılan kanunla ticaret ve san-

ayi odalannın ülke §athına yayılmasında önemli olduğunu ifade etti.

2. izmir iktisar Kongre§i'nde allnan kara.larla Türkiye'nin dlşa açlk bir ekonomi ha|ine geldiğini

dile getiren Hisardkİoğlu, merhum Tur8ılt Özd',n Tlirk gırişimcisini dünyadaki 8arişimcilerle rekabet

eder hale 8etirdiğini bildirdi. Türkiye'nin orta gelirli ülke grubundan yüksek gelirli ülke grubuna girmek

için atlllm raPtığl butünlerde 5. izmir iktisat Kong.esi'nin özel sektör açlslndan önemli olduğuna dikkatisayfa

18
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"2023 Hedefleri Yatırım Potansiye[inin
Yükseltitmesi Ve Yer[i Yabancı Girişimci[erin
Yatırımlarını Artırma[arıyla Gerçekleşebi[ir"



çeken Hisarclkhoğlu, 2023 hedef|erinin ülkedeki yatlnm Potansiyelinin yükseltilmesi ve yerli yabanc!

8irişimcilerinin )"atlnmlannl artlrmalar|yla gerçekleşebileceğni belirfti,

Hisar«klıoğlu, yeni bir ekonomik düzen kurulduğunu ve bu yeni düzende herkesin yerini

almasl 8erektiğine dikkati çekerek, zor bir dönemden geçildiğini ve küresel ölçekte ratınmlann hala

topaİlanamadlğlnl kaydeni. 2007ylında l 1,8t.ilyon dolarolan ülkeden ülkeye },aP|lan yatlnm miktannln

2009 yllnda l ,7 trilyon dolara indiğini aktaİan Hisarcıklloğlu, 20l2 yılında ise bu rakamln 4,6 trilyon

dolara çktlğl, kriz dönemine 8öre bir iyile§me olsa da henüz kriz öncesi döneme dönülmediğini anlatü.

EXio 2o2o'nin Türkiye'nin tanrtlml için büyük bir flrsat olduğunu aktaran Hisaroklloğlu, "Bizdeki

8irişimci ruhla yaPamayacağlmlz şey yok. Bizde olmayan sadece para. 'Heri i§ FPanm' anlayşından

çıkıp'Ben şu işin erbabaym'diyen insanlan yetiştirmemiz lazm" diye konuştu.

-"Türkiye Potansiyelinin altlnda yatlrım çekiyor"

Başbakanİk Yalnm Destek ve Tan|lm Aians| Başkan| ilker Aycl. Türkiye'nin potansiyelinin

alnnda yatlnm çektağini belirterek, "Potansiyelimiz, ekorıomimizin ölçeği, müteşebbislerimizin kalitesi,

sektörel dağllım ve çeşitlilik, ülkemizdeki altyapl ve gerekli in§an sermayemiz ile çevre ülkelerle olan

etkileşimimiz, ticari ekonomak ve sirasa bağlanmlz Türkiye'yi çok farkll bir nokar. koyuyor. Ancak

yaİnm anlamında Türkiye adlna bir şanssEİk var" şeklinde konuştu.

ilker Aycl, Türkiye'nin kağt üzerinde olduğundan daha raskli göründüğünü, Brezilra'nln kağt üz-

erinde daha parlak görüntüsü olsa da ge.çek durumun far*ll olduğunu ifade efti.

Uluslararası Finans Kuruluşu (lFC) Başkan Yardlmclsl Dimitris Tsitsiragos ise Türkiye'nin son

yı||ardaki başansının özel sektör kaynakh olduğunu belirterek, Türk Hükümeti'nin özelsektöre btiyük

şanslar verdiğini söyledi.

istanbul Ticaret Üniversitesa Öğretim Uyesi Prof, Dr, Murat Yülek ise kriz sonra§nda 8elişmekte
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olan ükelerde sınırlı bir iyileşmenin olduğunu belirterek, bu dönemde bu ülkelere doğrudan dış yatırım

(DDY) akışnın hızlandığnı ifade etti.

Uluslaral,asl Yatlnmcllar Derneği (YASED) Başkan Vekili Akm Kozanoğ|u da Türkiye'deki

uluslararasl ratlflm stokunıJn son l0 yllda l0 kat arttlğln| belirterek, "Esas katkıy bu şirketlerin yaranlğl

katma d€erde aramak 8erekir" dedi.

Awupa Yatınm Bankası İstanbııl Olisi Başkanı Massimo d'Eufemia ise Marmaray Projesi'ne banka

olarak 4 milyar avro finansman sağladıklarınl ve Törkiye ile yakln işbirliği içinde olduklarlnl dile getirdi.
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Türkiye'nin Avrupa'nın en önemli dış ticaret Partneri olduğunu ifade eden d'Eufemia, Avrupa

ekonomisinin toparlanmasnln Türkiye ekonomisi için de önemli olacağını kaydetti. d'Eufemia, Türk

KoBi'lerine yülda 8oo milyon avro civannda üJzun vadeli finansman desteği sağladlklarlnl ve l2 Türk

bankasyla işbirliği içinde olduklarını da anlattı.

Türk Haıra Kurumu Üniversitesi Rektörü Prof Dr. Ünsal Ban ise Türkiye'de )"atnm ortaİn|nln

iileştirilmesi konusunda hzlı yol aiınmasına rağmen, ülkenin bu alandaki pedormanrnln de.ecelendirme

kuru|uşlan tanfından hakkryla değerlendirilmediğini söyledi.
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Sivas Ticaret Bonası (STB) tarafından başlatılan KOSGEB destekli 'Uygulamai Girişimcilik

Eğitimi'ne katılan kursiyerler düzenlenen törenle bel8elerini a]dl.

siyas Tıca.et Borşa§l M.Rifat Hisa.clklıoğlu Konferans salonunda gerçekleşirilen törende konuşan

sivas Ticaret Borsarl Başkanl Abdulkadir Hastaoğ|u, açıkları kursta eğitimi tamamlo/an8g girişimciye

senilikalannl vereceklerini söy'edi. siv-ls Ticaret Borsasl olarak daha önce düzenlenen Uygulama|ı

Girişimcilik Eğitimi kaPsamlnda 60 kişiye eğitim verildiğini ve bunlann bazllannln da kendi işyerlerina

kurduğunu ifade eden Hastaoğlu, KOSGEB Müdürlüğü ile onak yapılan çal§ma ile düzenlenen

Uygulamaİ Girişimcilik EĞitimi'ne katllan l 50 kişiden l49 kUrsiyerin sertifika aldlğ|nl ifade etti.

Başkan Hastaoğlu, "sivas Ticaret Borsa§l olarak 8irişimcilik kültürünü yaygınlaşırmak ve

8irişimcileri iş planl kavraml ile tan§tırarak başanll işletmelerin kurulmasını sdlamak amacyla Kos-

GEB Müdürlüğümüz ile )6Pm|ş olduğumuz ça|lşmalar neticesinde eğitimini tamamlayan 89 kursiyer-

imiz sertifikalannl aimaya hak kazanmıştlr. Ticaret hayatlannda şimdiden başanlar diliyorum ." şeklinde

konuştu.

Bilim sanayi ve Toknoloji Müdürü Tanzer Erdem ise konuşmasında ithal ü.ünler yerine yerli ürün-

lerin tüketilmesine dikkat çekti.

KosGEB İ Müdürü Nogay Nadir Ko§ ise Tica.et Borsa9 ile ortaklaşa 8erçekleştirilen eğitimin
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önemine değindi. 20l3 yill içerisinde bir çok kişaye girişimcilik eğitimi vermeyi hedeflediklerini ve bu

hedefe de ulaşt|klannl ifade eden Koç, "KoSGEB Girişimcilik Destek Programl kaPsam|nda, kursu bitir-

erek iş yerini kuran ve hazlrladlklarl iş planı KOSGEB taraflndan onay|anan yeni girişimci işletmelere

30.000 TL gera ödemesiz, 70.000 TL 8eri iidemeli olmak üzere toplam l00.0O0 TL üst limitli Yeni

Girişimci Desteğa verilmektedir. Erkek Girişimciler içan bu destek %70, bayarı 8irişimci|er ve en8elli

v-atandaş|ar için 9680 oranında uygulanmaktadır.

siv-ds8enelinde 20l3 y|lı ilkaltl ayl itibariyle 600'den fazla kursiyer Uygulama Girişimcilik Eğitimine

katılm§ ve katllm belgesi almaya hak kazanmışlardır.Son 3 yl içinde Türkiye genelinde 8irişimcilik

eğitimlerinden yararlananlann saysl l48 bini geçmiştir.KoscEB sivas Hizmet Merkezi Müdürlüğü

olank 20 l 3 yıİnda işletmelere l milyon l50 bin T[den fazla destek verilmiştir. 20l 0 y|llndan bu8üne

kadar Türkiye genelinde 8 bin 50o'e )"akln 8irişimciye ise sadece Yeni Girişimci Desteği kapsamında

yaklaık l 17 malyon TL destek verilmiştir Ayrrca, düzenlenen bu eğitimle. \.asltasıyla si\ras girişimci ve

işletmelerine destek olan siYas Ticaret Bor§asl BaşkanlĞlna te§ekkür ederiz." dedi.
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Konuşmaların ardından girişimcilik eğitimine katllarak belge almaya hak kazananlari §ertifika]an,

sivas Ticaret Borsasl Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu, Bilim sanayi Ve Toknoloji Müdürü Tanzer Erdem,

KosGEB il Müdürü No8ay Nadir Koç ve Ticaret Borsasl Yönetim Kurulu Üyeleri tarafından verildi.
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Büyük Birlik Partisi Genel Başkanı Mustafa Destici, siYas ll Başkanı Aytekin Kulmaç, BBP sivas ll

ve Merkez ilçeYönetim Kurulu Üyeleri, Sivas Tacaret Borsasl Ba§kanl Abdulkadir Hastaoğlu ve Yönetim

Kurulı.ı Üyelerini ziyaret ederek fikir al§verişinde bulundular.

Başkan Hasaoğ|u'na yeni8örevinin hayrll olmarhl dileyen BBP Genel Ba§kanl Mu§tafa Desti.i:

"sivas Kongresinin 94. İh kutlamaları için iki gündür si\.a§'tayE. |,ıeslek odalarlmlzü ve borsamE zi-

)"aret ederek sizlerle hasret 8iderip bu vesileyle de 8örüş aışverişi yapmlş olduk. Büyük Birlik panisi

olank genelde ToBB ile çok yakn diyaloğumuz Var. sürekli 8örüş allşVerişinde bulunuyoruz. En son

kon8reden sonra TOBB Başkanı Sayn Hisarcıklıoğlu'nu ziyaret ederek hayrlı olsun dileklerimizi ilettik.

Biz tabi şuandaki Türkiye odalar ve Borsalar Birliği'nin gelmiş olduğu konumdan çok memnunuz. oda

ve Bo6alanmEdan da büyük bir memnuniyet vat oda ve Borsalann Türkiye ekonomisine katklsl çok

aml. Aynı zamanda yerelde de Oda ve Bo6alar güçlü kuru|uşlarımızdan. sanayicimizin, tüccanmlzln

ve esnaflmE|n Problemlerinin çözümü noktaslnda devletin yada hükümetlerin yaPamad|ğlnü bir yerde

bence oda ve borcalar yapmıştır. Çünkü sanayicinin ve tüccann önünün açlmas| içan r.plmasl ger-

eken düzenlemele.de hükümeti teşük ederek sorlnlartn a$lmashl sağlamlştlr. Bu anlamda çok başarıİ

adımlar atılmlşır. Ben sizin şahsln|zda buradaka yönetim kıJrulıJ üyesi arkadaşlarımızı da Sivas'ı da çok

önemsiyorum. si\ras'ta sanayicilerimizin 8üçlü olma§nl, 8üçlü ve büyük )"atlnmlar ).aParak tüccanm|zln

ve esnafımızın çok daha iyi şartlara gelmesini istiyorum. Ticaret Borsi§ı şehrin taim ve hayvancılığ|nın

gelişmesiiçin 8üzelçalışmalaryapmaktadır. Çünkü özeIlikleçiftçinin ürettiği ürünlerin halka ulaştırılmasına

aracllık edilmesi ile hem çiftçinin memnuniyetinin hem tüketicinin memnuniyetinin sağlanmasınl bir nevi
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sizler or8anize etmektesiniz. Ben bu anlamda hizmetlerinizin artarak de\ram etmesini istiyorum. Biz|er

her zaman sizlerin, temsiIeftiğiniz gurupların ve kişilerin yanındayız. Bu anlamda da bizler yere|de başta

belediyemiz olmak üzere il teşkilaİmlz olarak ne raPmamlz 8erekiyorsa bütün 8ücümüzle hem si\.as'ln

hem de sizlerin yan|nda olduğumuzu bir kez daha agkça ifade etmek istiyorum. Tekraİ teşekkür ediyor

başarllar diliyorum." dedi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 8etjren sivas Ticaret Borsas| Başkanl Abdulkadir Hastaoğlu

ise Sivas'a ve üyeIe.iİt hizmete kaldlklan yerden devam edeceklerini belirterek "sayln Genel

Başkanlm şahslnlzda tüm yönetici arkadaşlara ziyaretiniz için teşekkür ediyorum. siyasi partiler ül-

kemizin vaz8eçilmez unsudarIdlt Büyük Birlik Partisi de misyonu itibariyle bu görevi şimdiye kadar

layıkıyla yapmlştır. Partanizin yerelde iktidar partisi olma§ ve Rahmetli Muhsin YazlcloğlıJ'nun kurmuş

olduğu Parti olma§ hasebiyle sivas'ta ayn biryeravardlı Bizlerin Borsa olarak şahinlzda Partiyöneticisi

arkadaşlanmEa ve Belediyemize gii\renimiz her zaman tamdlr. Aynca si\.as ta tanm ve hayranclllğln

8elişmesini sağlayacak olan ot Borsası Proiesi için Belediye Başkanlmzdan yer sözünü aldık. imar re-

vizyon planı bittakten sonra sonuçlanacağ!na inanlyorum. Bu anlamda da hepinize teşekkür ediyorum"

dedi.
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Mil|iyetçi Hareket Partisi (|4HP) Kastamonu Milletvekili Emin Çlnar, sivas Ticaret Borsası Başkanl

Abdulkadir Hastaoğlu'nu makamında ziyaİet etti.

sivas Ticaret Borsasl Yönetim Kurulu Başkanl Abdulkadir Hastaoğlu vesTByönetim kurulıJ üyeleri

ile 8ö.üşen Çlnar, MHP heyetinin ziyareti hakknda bilgiler verdi. 8 kişilik heyet ile sivas'a geldiklerini

anlatan Çlnaİ, sivasİlan 8elecek hafta Elazığ'da gerçekleştirilecek "Milli Değerleri Koru Ve Ya§at" adl|

birlik temal| aç|k ha\ra toplantElna davet etmek için kente geldiklerini aç|kladl. Çınaı "sivas bölgesinde

8enel başkan yard|mc|lan, milletvekilleri ve Myk üyeleri ile birlike ziyaret|erde bulunduklann| söyledi.

hrti olarak Sivas'ı çok önemsediklerini ve bu konuda çaİşmaların da devam ettağini belirtti..

Sivas Ticaret Borsası Ba§kanl Abdulkadir Hastaoğlu ise MHP heyetini ağırlamaktan bğük mem-

nuniyet duyduklannl dile getirdi. Ba§kan Hastaoğlu, "Sivash bir hemşerimizin MHP Genel Başkan

Yardlmcsı olarak görev yaPmaslndan büyük mutluluk duymaktayz.. Tüm Partilerle olduğu gibi MHP

teşkilatİyla da sivas'ln gelişmesi ve kalklnmasl adlna yapllacak olan her türlü gİşmada birlikte hareket

edebiliriz" dedi.

Ziyaİete ayr,rca sivas Ticafet Borsa$ Yönetim Kurulu Üyeleri Hilmi Gül. Tank Günhan, Ahmet

Terzioğlu ile MHP MYK Üyesi Zeki Bulut ve il yöneticileri de katlld|.
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sivas Ticaret Borsasl B§kanl Abdulkadir Hastaoğlu ve Yönetim Kurulu Uyeleri Tank Günhan,

Hilmi Gül ve Ahmet Terıioğlu, Gebze ilçe Müftüsü iken sivas'a il Müftüsü olarak atama§ raPllan Recep

Şükrü Balkan'ahaylrll olsun ziyaretinde bulundu.

BaşkanAbdulkadirHastaoğlu, Müftü Ba]kan'ayönetim kurulu üyelerinitanıtarak: " Sayın müftümüze

şahim ve yönetici arkada!|arlm adlna ilimize hoş 8eldiniz diyerek yeni 8örevlerinde başanlar diliyorum.

Sayın ValiYardımcımız MehmetAktaş'tan yaklaşan Kurban Bayraml öncesinde Ankar. yolu üzerinde ku-

ru|an kurban pazannda y§anan yoğunluğun hafifletilebilmesi için şehrin doĞusuna rani Eruincan karay-

olu üzerine ikinci bir kurban paıan kurulmasln| taleP ettik ve olumlu ranft aldlk. sayn Müftümüzün de

bu konuda 8östermiş olduklarl rakln il8i ve de§teklerinden dolay teşekkür ediyorum" dedi.

ziyareften duyduğu memnuniyeti dile getiren iı yl.iıt,isti Re<eP Şükrü Balkan ise yaptlğl

konuşmada; "sivas Ticaret Bo6a§ Yönetiminin ziyareti bizleri ziyadesiyle mutlu etmiştir. ziyaretiniz

için sizlere teşekkür edıyorum. il Müftülüğü olarak sival toplum kuruluşlarıyla istişaİeler yaparaksivas

ansanlna na§l daha faydalı olabileceĞimizin tesPitini yaPmak için çallşmaktayE. Kurban Bayraml önc-

esinde Borsa Başkanımızın talebininolumlu şekilde sonuç|anma§ için Müftülük olarak 8erekli desteğ

vereceğimizi belirtmek istiyorum" dedi.
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Türkiye'nin en hEll btiyiiyen l00 şirketi belli oldu. Yanşmada birinciliğ Reysaş Teknoloji aldl. onu

Alco içecek ve cici Çikolata takiP etti.

Alrworld Network ile ToBB'un öncülüğünde ve TEPAV'ın desteğiyle Türkiye'nin en hlzİ biiyüyen

şirketlerine küresel ölçekte dikkat çekmek için yüriitiilen "Türkiye l00 Projesi"nin kazananlan açklandl.

20 l G20 | 2 döneminde sat§ gelir1erini yüzde 740O'ün üzerinde artırmay b6şrdn Reysaş Teknoloii

Depoıama ve T§lmacl|lkAŞ birinci, yüzde 2242 artıran AJco içecek veTük. Maj San. Tic. Ltd. Şti ikinci,

yüzde l856 anınn Cici Çikolata AŞ. ise üçtincü oldu. ilk ondaİi diğer şirketler iragy'a şöy'e: intermey,

Saİalra Vagon, Teknokon Makina Elma SePeti, Mensace Me.meı Nurmet Çelik, El8insan Narenciye.
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-Hisarclklloğlu: "Biiyijyen her şirket Türkiye'nin geleceğine rat|nmdlr''
Anadolı.ı'nun her tarafında doğru fırsat|afl gören, inoyasyon rapan ve istihdam sağlayan binlerce

girişimci olduğıJnu belirten ToBB Balkanl M. Rifat Hisarcıkıoğlu, Türkiye |0O yanşmas| ile girişimci

şirketleri görünür hale getirdiklerini söyledi.

Hisarcıkİoğlu, Harvard Üniversitesi işbirliği ile bU projeyi yürüttüklerini vur8ulayarak, "Bu yıl ik_

incisini yaPtüğlmlz Türkiye l00 ile, başarılı girişimcilerimizin sadece Türkiye'de değil dünyada da önünü

aça<ak. Bu şirketleri ulus|ararasl yatlnmcllarla ve müşterilerle biraraya getirerek büyümelerine katkı

sunacağE. Unutmayalım ki büyüyen her şirket Türkie'nin geleceğne ratlnmdır" dedi.

-Türkiye | 00'ün özellikleri...

Türkiye'nin en hEll biiyiiyen l00 şirketinin bilançolan üzerinde }€Pllan analizlere ve yöneticileri-

yle gerçekleştirilen 8örüşme sonuçlanna 8öre ortaya çlkan veriler şöyle:

Türkiye l00 §irketlerini kuran kişilerin, §irketlerini kurduklarındaki ortalama yaş|an 3l'di.

Kurucuların şu ankiyaş onalaması ise 4l.
Türkiye l00 şirketleri, sat|ş 8eli.lerini, 20l0-20l2 döneminde ortalama yüzde 37l arttlrdl. List-

edeki l00 şirketin toplam cirosı_ı, 20l0 ylında 2,2 mityar Tuden, 20l 2 yı|ında 6, I miyar TLye ulaitl.

Türkiye l00 şirketlerinin toplam çalışn saysı 2Ol0-1Ol2 döneminde yüzde 95 arti. Listedeki

şirketlerde çalşanların saysı 20l0 yılında l l ,486'dan 20l 2 yılında22,472'ye gki.rijrl.ie l00 şirketleri

5öz konusu dönemde l0,986 yeni iş sağladllar.

Türkb/e l00 şirketlennin yüzde 4l 'i makine üretimi, bUlut bi|işim ve elektronik ticaret gibiteknoloji

yoğun sektörlerde, diğerleri tanm, inşaat ve gelenekel sayllabilecek imalat sanayi alt sektöderindeler.

Türkiye l00 şirketlerinin kuruculan serigirişimci. Mevcut şirketleriy'e yetinmeyiP yeni §irketler

kuruyorlar. Şirketlerin sahiplerinin yüzde 83'ü önümüzdeki bir yllda en az bir yeni şirket kuracaklarlnl

belifüibr. Türkiye l00 CEO'lannın kurduklan dğer şirietlerin sayısı l96.

Türkiye l0o listesi giri§imciliğin "bulaşlo olduğunu" da sösteriyo.. Türkiye l00 şirketlerinde

glı9nlann 8irişimci olma)"a başladlklan 8örülmektedir. H|zll biiyiiyen şirketlerde çal§anlann girişimci

olma eği|imio|dukça yüksek. Tü.kiye l00 şirketlerinde çal§anlar şu ana kadar l 16 yeni şirket kurdular.

Türkiye l00 şirketbnnin yüzde 83'ü mevcut işlerini geliştirmek için ilave sermaye arayışındalar.

İlave sermaye aray,ş,nda olduğunu söyleyen işletmelerin yüzde 65'i ihve sermaye ile yeni bir teknoloji

ra da üretim tesisi )"atlnml raPacağln. söyltiyor.

Türkiye l00 giri§imcilerinin yüzde 45'i şirketlerinin daha da baiyümesinin önündeki en büyük

en8elin nitelikli işgücü bulmakta rğanan slklnülar olduğün! soy'ijyor.

-Türkiye l00, 26 ilden qktl

Türkiye lOO'ün il bazında dağılımına bakıldığnda durum şöyle: İstanbul (%29), Ankara (%l4,

İzmir (969), Kocaeli (968), Gaziantep (964), Adana ( ), Mersin (963), Manisa (%3), Bursa (963),

Haay (962), Eskişehir (962), Kahramanmaraş ( 2) ve diğer iller ( |4). Birer firma çıkaran diğer iller

uşak, Bal,kesir, Çanakkale, si\.as, Çorum, Erzincan, Yoz8at, r.ayseri, sakarra samsun, lGraman, Bat-

man, osmaniye \ae Antabra'dan oluştıyor.
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Sivas Ticaret Borsas Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu ve Yönetim Kurulu Uyeleri, Sivas Garnizon ve

5 nci Piyade Eğitim Tu8ayl Komutanl Tuğ8eneraI Fatih celalettin sağlr'ı makamında ziyaret ederek yeni

8örevinde başar|lar diIedi.

Sivas Ticaret Borsası Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu, ilk olarak yönetim kurulu üyelerini tantarak;

"Türkiye Cumhuriyeti vatandalı olmanın Fn| sra iş dünyası temsilcileri olarak rahat ve huzur içinde

yaşamamEt Türk Silahi Kuwetlerimiz ile şehit ve gaziledmize borçluyuz. Kendilerine şükran ve min-

netlerimisunuyorum. sayn Tu8ay komutanlmlzln bizleregöstermiş olduğu ilgialakave slcak karşılamadan

dolar yönetici arkadaşlanm adha teşekkür ediyoı ilimizdeki yeni 8örevinde başarılar diliyorum" dedi.

Gerçek|e§tirilen ziraretten dolay duyduğu memnuniyetini dile 8etiren sivas Garnazon ve 5 nca Pi-

rıde Er Eğitim Tugay Komutanl Tuğgenel,al Fatih celalettin sağlr ise; "cumhuriyetin temellerinin atlldlğl

şehir olan sivas'ta 8örev raPmaktan biiyük mutluluk duymaktaylm. sivas Ticaret Borsasl Barkanlmlz ve

yöneticilerine nazik ziyaretleri için de aynca teşekkürlerimi sunuyorum" şeklinde konı.ıştu.
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Siyas Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu ve Yönetim Kurulu Üyeleri
ValiYardımcısı Mustafa Ayd|n ile son yayınlanan İçişleri Bakaniğı'nın Mülki İdare Amirleri Kararnamesi'yle
Saıras'a ataması yapllan Valiyardımcılan Ömer Kalayi ve Mehmet Aktaş'ı makamında ziyaret ederek yeni

8örevlerinde balanlar diledi.
siYas Ta(aret Borsası Başkan| AMulkadir Hastaoğu "sivas'a hizmet konusunda8erek saynValimi-

zle gerek VaiiYardımcılanmızla uyumlu ve koordineli birşekilde ça]ışmalaımEa kald|ğımızyerden devam
etmektefz.Sayn Vali Yardlmc|lanmza yonetici arkadaşlarımla birlikte nezaket ziyareti gerçekle§tirerek
yeni 8örevlerinin kendilerine Ve ilimize hayrİ olmasını temenni ediyorum " dedi.

Sivas Va]i Yard ımcı lan Musğfa Ayd| n, Ömer Kalaylı ve Mehmer Akaaş. Sivas Ticaret Borsası Yöneti-
minin 8erçekleştardiği ziyaretten duydukları memnuniyeti dile 8etirerek siYas]n 8elişme§i ve kalknma§l
için yapllacak olan her türlü çaİşmada siv-as Ticaret Borsaslna destek olacaklannl belirtti.
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Ticaret Borsası Yönetimi Va[i Yardımcı[arını
Ziyaret Etti.
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AGRosİvAs'2O 1 4 Tarım Hayvancılık
ve Gıda Fuarı Hazırlıkları Başladı

Tanm ziraat ve Hay\ranclllk sektöründeki gelişmeleri raklndan takiP etmek, bu sekörlerdeki

yeni teknolo'ileri üreticisiyle ve çiftçiriyle buluşturmak, sektörel eğitimlerine katkda bulunmak amacü

ile hazlrlanacak olan " AGRosiVAs'2ol4 Tarım Hayvancıİk ve Gıda Fuan" nln düzenlenmesine yönelik

istişare toPlantl siyas Ticaret Borsaslnda gerçekleştirilda.

istipre toplantısına Sivas Gda Tanm ve Hayvanclılk il Müdüni ihsan Aslan. il glda Tanm ve Hay-

vancılık Koordinaşıon ve Tar. Ver. Şube Müdürü Musa Kalebayır, Sivas Ticaret Borsasü Başkanı Abdü|-

kadir Hastaoğlu, STB Yönetim Kurulu Üyeleri Tarık Günhan, Ahmet Terzioğlu, Sivas Ticaret ve Sanayi

oda§ Yönetim Kurulu Üyesi Latif Ünüvar ile show Fuarclllk Ltd. Şti. Genel Müdüru Özkan Çatmaz

kat|lddar.sayfa
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Topraklarının neredeyse tamamına yaknln|n ekilebilir alana müsait olan sivas'|n, Anadolu'nun en

önemli tanm, ziraat ve hayrancılık merkezlerinden birisi ha]ine 8elmesine çok büyük katklar sağlayacak

olan AGRosivAs'2o l4'ün aynl zamanda sivas ür€ticisine Ve çiftçisine de yeni ufuklar açacağl görüşünde

birleştiler.

Böl8enin Potansiyeli göz önüne allnarak ilk fuann temaslnln "anclİk" olacağl bil8isiniveren il Mü-

dürü ihsan fulan ilerik yıllarda bu or8anizasyona uluslararası lArıcılık Fuarı'nında eklenebileceğini be-

lirtti.

Sivas Ticaret Borsası Başkanı Abdülkadir Hastaoğlu ise sivas için çok önem|i bir f|rsat olarak 8ör-

dükleri " AGRosiVAs'2ol4" için çallşmalann bugünden itibaren sektörün önemli fuarcll|k |irmalarından

Show Fuarcıik ile birlikte başlatıldığını bildirdi.
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ToBB Başkanı M. Rifat Hisarcıkhoğlu, "Biz Türkiye'de çok içimize kapanyoruz ve firma bazlnda

kaldığımE için bir şeyi ıskalryoruz. Yeni bir dünya düzeni kuru|uyoı bunun farkında değiliz Türkiye ola-

rak. Yeni bir ekonomik dünya kuruluyoı biz bunu ıskalarsak geleceğimiz noktaslnda bu ülkede yetkili

etkili kim varsa sofumlusu olur" dedi

ABD temasları esnasında san Faancisco'dan seattle'ye seyahat esnaslnda uçakta Eaz etecilere açlk-

lamalarda bulunan Hisarc|klloğlu, l4 Arallk 20 l 2'de ToBB ve Amerikan Ticaret odasl araslnda imzala-

nan işbirliğine dikkat çekti.
" l l yldır kurumsal olarak işbirliğine yönelmemiz lazlmdl, bunlan ikna edemiyorduk, l l ylla yakn

uğraştlk. Amerikan Ticaret odasl dünyanln en büyük ticaret odası. Amerika ile ticaret ve yafirım ortak_

llğl, işbirliği imkanlarınl seliştirebilmek için büyükler zaten kendi yollannl bü]luyor. orta büyüklükte olan

işletmelerin böyle bir bağlantl kurabilmeleri mümkün değildi. Bu kaPsamda böyle bir işbirliği yaPmamlz

gerekliydi. Sayn Başbakan Yardlmclmlz|n teşviki ale birlikte bir i§birliği anlaşmasl imzaladlk" diye konu-

şan TOBB Başkanl Hisarclklloğlu, anlaşmanln imzalanmaslndan bu yana yapllan çaIlşmalar hakklnda bil8i

verdi.

ia

"Yeni Bir Dünya Düzeni Kurutuyor,
Bunun Farkında Değiliz"
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-"Amerikan Ticaret odası istanbul'da temsilcalik açacak"

Amerikan Ticaret odası ile istanbul'da bir toPlantl yaPtık|annl b€lirten

Hisarclklloğlu, "ilk defa burada aç|klıyorum, basın yoktu, ortadoğu ticaret
sürecini başlan|k. Mısır. Ürdün, Filistin ve israil ile birlikte Türkiye ve ABD
ile birlikte ilk defa 2 8ün kilgede diyalo8 kurulabilir mi, işbirliği yaPllabilir mi

diye ele aldığımı2 konular arasında pazara 8iraş, malların dolaşımının ko|ay-

la§tlrllması, enerji, bilişim üzerinde özel ekonomik b<ilgeler kurulması nok-

taslnda işbirliği yaP|lmas| mutabakaü sağladlk.

Bunun kurum§al takibi için Amerikan Ticaret oda§'n|n da desteği ale

beraber İstanbul'da Ortadoğu Ticaret Diyalog Merkezi kuruyoruz. Bütün

ortadoğu ülkelerine açlk olacak. Ayn ilk haftaslnda Amerikan Ticaret odasl

Ankara ve İstanbul'a 20 firmadan o|uşan 30 ki§ilik bir heyet geldi. Bu Ameri-

ka ziyaretimizde de yoğun bir Pro8ram yaPtlk. Bir anla§ma daha yapacağlz,

Amerikan Ticaret Odası İstanbul'da temsilcilik açacaklar.

Bizim washin8ton temsilciliğlmlz var, onlarda isranbul'da temsilcilik

açacaklar. Bizam Amerikan Ticaret odası ile yaPtlğımE anlaşmada, özellikle

en önemli işi kenda firmalafl nezdinde lobicilik yap|yorlar, bu kaPsamda tran-

satlantak ticaret ve yatırım anlaşmasında AB'de sürdürülen müzakerelerde

bizim desteklenmemiz ve bu sürece dahil olmamız noktasında Amerikan iş

dünyasl olarak desteklerini sağlayacaklar" şeklande konuştu.

-"Yeni bir dünya düzeni kuruluyor, bunıJn farkında değiliz"

Türkiye'nin yenidünya düzeninden habersiz olduğunu ve herkesin ha-

berdar olmasl 8erektiğinin altnl çizen Hisarclklloğlu, "Biz Türkiye'de çok
içimize kapanlyoruz Ve firma baznda kaldüğlmlz için bar şeyi lskaİyoruz. Yeni

bir dünya düzeni kuruluyor, bunun farkında değiiiz Türkiye olarak. Yeni bir

ekonomik dünya kurı.ıluyor, biz bunu Bkalarsak 8eleceğimiz noktaslnda bu

ülkede yetkila etkali kim Varsa sorumlusu olur,

I
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Dünyanln dörtte üçünü kaPsayan ekonomiler birleşiyorlar. Bakln yena bir ekonomik dev doğuyor,

biz AB'ye girelim derken ekonomide yeni bir deği§im var. Amerika, hsifik ve AB birleşiyor. Ticarette

aralanndazaten bir engelyok, gümrükleri slf|rİyorlar. Standartlan aynl standartlaragetiriyorlar. Dışarıda

Çin, RıJsya, Afraka ve ortadoğu kalryor. Yeni bir dünya düzeni kurıJlıJyor.

Dünya Ticaret Örgütü'nün göreva asİnda buydu. Dünyadaki ticaleti, yatlnml libaralize ederek

bunu yaPmak astiyorlardl, fakat bu gerçekleşemiyor. Dünya Ticaret Ör8ütü'nün sonu mu geldi? Böy'e

bir örgütü ıhtiyaç kalmlyor çünkü dünya ekonomisinin dörtte üçü tek bir düzenekte buluşuyor. Biz

bunun dışında kalamayız. AB ile ABD önde giderken arka paralelinde beraber bu müzakere sürecini

8ötürüyor olmamlz lazlm. Bu bizim için müthiş bir fırsat bunu ıskalamamız lazm" agklamaslnl yapt.
"Bir hedef koydunuz, Türkiye bu blokun neresinde" şeklindeki soruya "Şu anda yokuz" diyerek

cevap veren Hisarclklloğlu, "Türkiye bu işi fikri bazda hazlrlanması lazlm.'l994'de yapılan Gümrük Bir-

liğiAnlaşmas| yanllş' diyoruz, doğru, iki tane yanllş vaı vize en8eli, taşlma kotalarl8ibi, serbest ticaret

anlaşmasl yaPİklafl ülkede ashnda adamlar bizi çağ|nyorlaı 'se.best ticaret anlaşmasl yaptlğ|mız ülkele-
sayfa
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rin masaslnda sazde olun' diyorlar. Biz 'olmayz' di,|ofluz.

o tarih itibariyle vizyonumuzda Güney Klbrls Rum Kesimi'nin AB üyesi olacağlnl düşünemiyoruz.

Güney Kıbrıs Rum Kesimi ile serbest ticaret anlaşmasl yaPhrsa bizde tanlmlş oluruz diye RED ediyoruz.

Şimdi tanlyP tanlmamana 8erek yok ticaret serbest zaten. Şimdi 'bizi niye taraf etmiyorsunuz' diyoruz.

Bu taP yanİşl|klan yaPmamak için 
'ikri 

anlamda bunlall ne kadar çok konuşursak herkes hem düşün-

meye başlayacak hem bir taraftan da bu işin lobisinde kanaat oluşacak. Ülkemizin geleceği agslndan bu

önemli" diye konuştu.

"Şimdi Amerikan Ticaret oda$ kendi bünyesinde Amerika-Tü.kiye iş konseyini kuruyor. işbirli-

ğini daha derine indirecek ve yatnm ziyaretlerini 
'irma 

firma bir araya getirecek kurumsal mekanizma

kuruluyor. Buna da Coca cola'nln cEo'su ba§kanİk yaPacak" açlklamashl yapan Hisarclklloğlu, "Bizim

inisi}"atifimiz var, Ankara Forumu çerçevesinde Türkiye-israil-Filistin ortak işbirliği ile cenan kilgesinde

bir sanayi kilgesi kuracağlz, son aşamaslna geldi" ifadelerini kullandl.

-Amerikan Ticaret odai Ba§kan Yardlmcısl KhushChoksy

Amerika ile Türkiye aras|nda ra{,ılan anlaşmanın öneminl-anlatan Arnerikan Ticaret Odası Başkan

Yard|mcı9 Khushchoksy de, "Biz tİiy'e bir işbirliğini yaPabilior olmaktan dolay çok mudıryuz. Bu çok
önemli bir onakllk_ Bu onakllk kesinlikle daha da güçlenecek. Üzerinde beraber çallşacağ|mlz bir çok
il proiemiz var. Gelecek yıl Türkiye'de biiyük bir )"atınm konferans düzenleyeceğiz. Bu konferansa bir

çok yatlnmcl tele.ek. Türkiye'de bir temsilcilik açlyoruz. KoBi'lerin danlşabilecekleri bir yer olacak.

Ayn| zamanda Amerikan Ticaret odasl Ve ToBB birlikte çal§rrıa başlattı. Türkiye ve ABD arasln-

daki 20 milyar dola*k yllhk ticaret hacminin artlnlmasl amaçlanryor. Hem Türk hem Amerikan firmalarü

için olabilecek en il şey Türkiye ile Amerika ari§lnda serbest ticaret anlaşmagnln imzalanmasl. Biz iki

ülke arasırıda serbest ticaret anlaşmaslnın olmannl çok önemsiyoruz ve bunun savunuculuğunu yapa_

cağz.

Aml zamanda iki hükümet araslnda ticaret ile il8ili 8örü§melerin daha hızlanmasnl ve derjnleş-

mesini istiyoruz. Türl< hükümetinin bu konuda çok açık olduğunu 8öriiyoruz. Rifat Bey ba. şirketten
bahs€tti, 2 yll içinde 3-4 milraİ dolarllk bar §irket haline geldiler, Türkie'ye 8irmek istiyorlar. lphone'da

bir uygulama kullanarak insanlann taki bulmalann| sağlaran bir şirket bu. serbest ticaret anlaşmasl yeni

şirketlerin Türk paza.lna girmesine büyük katkda bulunacaktr.

ortadoğu Ticaret Merkezi i|e il8ili olarak ortak girişimimiz Var, bu yeni bir proje. Bölgeye de bü-

yük faydag olacak. Bu merkezde 6 ülke bir araya gelecek. Türkiye'den israil aracllğl ile diğer ortadoğu
ülkelerine ulaşlm olanaklan, girişimcilik diğer bir üzerinde çah§acağımız bir konu. Bu sadece Amerika ve

Türkiye için değil bütün kilgeye faydai olacak bir proie" şeklinde konuştu.

'iAmerikan iş dünras neden Türkiye'ye bu kadar il8i8österiyoı tıiilgeye açılan bir kapı olarak mı

8örijyorlar?" şeklindeki soruya cewa;ı veren Khushchoksy, "Türkie bğük bir Pazar. Amerika'nln Tür-

kiye ile ticari ilişki|erini 8e|iştirmesi 8erekli. Türl{ye telişmekte olan bir ekonomi. tek başına biiyük bir

pazar bunun yanlnda bölgeye açlan bir kapl olma özelliğaYaf" ifadelerini kulland|.

Khushchoksy, 'iAmerikan heyetleri Türkiye 8eldiklerinde özellikle müzik ve film endüstrisi heP

kaçak konusunu gündeme getiriyorlar, bununla ilgi|i kendi|erinin bir çal|şmalan var mı?" şeklindeki so-

rura ise, "Fikri mülkiyet haklannln korunmasl sadece Amerika için değil Tü-rkiye için de,çok öhemli bir

konu. Çünkü Türkiye'de Türk ve Amerikan şirketler birlikte 
'ikfi 

tİuılkiyeder oluşturuyorlar, korunmasl

8erekir. Hem Türkiye hem Amerika açıs|ndan değer üreten bir şey bu" ihdeleriyle cevaP verdi.

-"icat çlkartln diyoruz"

Aynı soruya cevap vercn ToBB Balkan| Hisardkhoğlu, "Bugth biz 8ençlerimize babaannemizin

l
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söylediği sözün tam tersini söyliiyoruz 'icat çıkartın' diyoruz. icat çıkartabilmenin yolu likri mülkiyet

hakk yani fikrin sahibinin korunuyor olmasl lazlm. Fikri mülkiyet hakları Türkiye'de yeterince uygulan-

madlğl için, yasada ekiklikler olduğu içan bizde icat çkartma, fikir ort4"a çlkarma olmuyor" şeklinde
cevap verdi.

'Avrupa odalar Birliği'nde rekor oyu nasll aldlnüz" şeklindeki §oruya cevaP veren Hisarclklloğlu,

"20lo'dan itibaren AYruPa odalar Birliği'nin başkan yardlmc|slylm. Ülkemiz adına onur duyuyoruz. 39

ülkenin tamamlnln oyunül almak bizim için 8urur verici. Bunlann içinde siraseten bize karş olan ü|ke-

lelde var.

insan ilişkileri, kurduğumuz ilişkiler, ekonomik ilişkiler bu sonucu 8etiriyor. Allah çallşana veriyor

seçileceğimi tahmin ediyordum, rekor oyu tahmin etmiyordum. AvrUPa odalar Birliği'nin tarihinde bu

bir ilk. alk defe AvruPa odalar Birliği'nde AB iiyesi olmaran bir ülkeden başkan yardımclİğına seçildik.

o koltuğun 8örevi, Avrupa iş dünyaslnln hakkını Bürüksel'de ve diğer Avrupa başkentlerinde korumak"

dedi.
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Antatya'da Düzenlenen 4. Yörex 2013 Fuarında
Sivas Standı Yoğun ltgi Oördü.

oıo
aaoo

Antalya Ticaret Borsası (ATB), Türkiye odalar ve Borsalar Birliği ğoBB), Türkaye Es-

naf ve Sanatkarjarı Konfederasyonu (KESK), Antalya Ticaret ve Sanaya Odas| (ATSO) ile Batı

Akdeniz Ekonomisini Geli§tirme Vakfl'n|n (BAGE9 desteğiyle EXPo center Fuar ve Kon8re

Merkezi'nde düzenlenen,60 ilden 20O standın yer aldığı 4. Yöresel ve Geleneksel Ürünier

fuannda 4 gün boyunca sivas'ln ait ürünler tant|ldl

Sivas'tan 5 firmanın katıldığı fuardaki Sivas standını Türkiye Odalar ve Boralar Birliği

ooBB) Başkanl Rifat HisarclklıoğlıJ, Antalya Valisi Sebahanin Öztürk, Burdur Valisi Nurettin
Yllmaz, Antalya Büyül§ehir Belediye Başkanl MıJ§tafa Akayd|n, Türkiye E§naf ve sanatkarlarl
Konfederasyonu Genel Başkanl Bendevi Palandöken, Türk Patent Enstitüsü Başkanı Prof. Dr.
Habip ASAN, ATso Başkanl Çetin osman Budak ve ATB Başkanı Ali Çandlr, Anta]F siyaslılar
Vakfl Başkanı Yavuz Akay ziraret efti.

siya.ın tarihi ye kültürel değerlerinin yanl slra sivası lirmalann ürünlerini de tanltma im-
kanl bulduğU 4. Yöreselve Gelenekel Ürünlerfuan fuarlnda siYas standlna il8inin bir haylifazla
olduğunu söy'eyen sivas Tacaret Borsas| Başkanl AMulkadir Hastaoğ|u fuarda 4 gün süresince
siYasin tantlmlnl yaPtlklannı ifade etti.
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Fuarda Sivas standını ziyaret eden mi§afirler siYas Ticaret Borsasl Ba§kanl Abdulkadir Hastaoğlu

ve yönetim kurulu üyeleri taraflndan karşllanlrken stanttaki Kan8al köpeğiyavrulan büyük il8i 8ördü.

Türkiye'nin dört bir yanlndaki yerel tatları tanfmak amac0/la Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği'nin

OOBB) girişimiy'e düzenlenen, 4. Yöresel ve Geleneksel Ürünler Fuannda, Sivas Ticaret Borsası tara-

fından, Zara Bai, Sivas Sucuğu, tescilli 'Siıras Köftesi, Sivas Bıçağı, Sivas Kan8al Köpeği tanltlldı. Si\ras'ta

üretilen ürünlerin sergilendiĞi stantta misaiirlere Tescilli Sivas köftesi ikram edildi. Sivas, en çok beğeni

Ve il8i toplaran stant oldu.
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si\ra§'ta Tanm. Hayrancıllk ve Gıda Fuan düzenlenecek. AGRosiVAs 20 l4 isminitaşlyacak tartm

fuarıyla ilgili bilgi veren Siwas Gıda Tanm ve Hayvancıİk il Müdürü ihsan Arslan, fuann her yll farkll bir

tema ile düzenleneceğini belirterek, bal üretiminde oldukça iyi olan sivas'ta ilk fuann arlclllk tema§l i|e

düzenlemesini planladıklannı söyledi.

Gd4 Tanm ve Hayvancıİk il Müdürü ihsan Arslan,21-24 Ağustos 20 l4 tarihinde l. Tanm Fuarl' nl

gerçekleştirmeyi istediklerini belirterek, her yıl 4 Eylül kutlamaları kaPsamlnda düzenlenen ilçeler ser8i-

sine benzeyecek fuarda üretilen tarımsal ürünlerin ser8ileneceĞini anlati. Fuarla il8ili olarak bilgiVermek

üzere Tarım ve Gıda Konsel üyeleri ile birlikte yapacaklan toPlani öncesa baslna bilgiVeren Arslan, fuar

ile il8ili yürütme kurulu oluşturulduğunu ifade efti. Tarım fuannda bizim genel olarak düşündüğümüz

temaİ bir fuar olmasl. Çiftçilerle ilgili semine.le. de olacak.diyen il Müdürü ihsan Arslan, sivas bal üreti-

minde oldukça iyi bir noktada. Bu nedenle ilk yılı arıcıİk temas olsun diye düşünüyoruz. Çalışmalanmızl

bu konuda yürüteceğiz. Her yl farki konularla hem ç|ftçilerimizin eĞitimle.ine katkıda bulunu|sun hem

fuarclllğl gerçekleştirelim şeklinde konuştu.

\

İ

I
5ivas Tarımsat Urünler Fuarı lsti5are
Toplantısının İkincisi Düzentendi.
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Fuarda çiftçilerin ürettiklerini tüketiciyle buluşturmak istediklerini anlatan Arslan, 'lAğustos aynl

çiftçilerin ürünlerinin hasadlnl yaptlğl zamana denk gelmesi nedeniyle seçtik. Tanmsal fuarln i|imize ha-

yrİ olmaslnl diliyorum" ifadesini kullandı,

Fuarı düzenleyecek olan Show Fuarcılık Genel Müdürü Özkan Çatmaz ise Çevre illerde Sivas'tan

daha az potansiyele sahip olan illerde bile bu tarı or8anizasyonlann bugüne kadar 4-5 yıldır düzenlen-

diğine dakkat çekerek, "sivas'ta Lİiyle bir or8anizasyonun gecikmiş olduğunu düşüntiyoruz. Bu fuann

ilimize çok biiyük katkl sağlayacağl şüphesizdir" yorumunu yaPtı.

Fuann siYas Ticaret Bor§asl, Gda, Tarlm ve Hayvanclllk il Müdürlüğü ile sivas Belediyesi, sivas Ti-

caret ve sanayi oda§, Sivas Esnafve Sanatkar odalan Birliği, sivas ziraat odas|'nln katklanyla o.9nize

edilmesi planlanryor
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Sivas Esnafve Sanatkarlar odalai Birlaği (sEsoB) taraflndan Ahilik Haftasl nedeniyle kenfte çeşatli

etkinlikler düzenlendi.

si\ras'ta Ahilik Kültürü Hafta§ bu yl 23_25 Eylül tarihleri arasında çeşitli etkanliklerle kut|andl.

Kutlamalann son gönünde SESOB tarafından Atatürk Kon8re ve Etno8rafya müzesi bahçesinde Pro8_

ram düzenlendi. Programa Sivas Vali Yardımcıı Mehmet Aktaş, Sivas Belediye Başkan Vekili Orhan

Demarok, Sivas Ticafet Borsa§ Başkan VekiliTarık Günhan, Sivas Ticaret Borsası Muhasıp Üyesi Hilmi

Gül, SESOB Başkan Vekili Ali Kılç ve baı protokol üye|eri ile \ratandaşlar katıldı. Saygı duruşunda bu-

lunulması ve istiklal Ma§l'nln okunmiı§yla başlayan programda, Siv-as Belediyesi mehter taklml mini bir

konser ve.di.

Vali yardımcısı Mehmet Aktaş, programda yaptığı konuşmada üilik kültü.ünün öneminden bah-

sederek, "Tarih boyunca bizi millet olarak farklı ve özel kıIan, tarihin derinliklerinden gelen 8üçlü bağa-

nm|z ve değerlerimiz bulunmaktadlr. Bu değerin en önemlilerinden biride hiç şthhesiz ahilik 8eleneği-

dir. Bir Türk esnaf kuruluşu olan ahilik, temeli paylaşma ve dayanışmaya dayanan esnafteşkilatıdır" dedi.

Pro8ramda Protokol konuşmalann|n ardlndan ylln ahisi olarak seçilen 45 yllllk anahtarcl ustasl

Celal Gülseven'e SESoB Başkan Vekili Ali Kİç taraf|ndan Plaket verilerek ahilik kaftanl 8aydirildi. Genç
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Sivas'ta Ahltlk Haftası Kut[andı
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girişimci kuaför Seda Yükektepe ve oto motor makas u§taıı O§man Subaşı'na ise VaJi Yardımosı Meh-

met Aktaş ve Belediye Başkan Vekili orhan Demirok taraflndan çeyrek altln takıldl. Program, temsili

olarak rapllan şed kugtma tö.enin aidından etli bulgur pilavı ve ayran ikram edilmesi ile sona erdi.
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Tür,kie Odalar ve Borsalar Birliği ([OBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıkioğlu, yapılan seçimlerde 83

oyun tamamln| alarak, Awupa Ticaret Ve sanayi Odaları Biriiği (EURocHAMBRES) Başkan Yardımcılı-

ğlnayeniden seçildi. EuRocHAMBRES'ın Haliç Kongre Merkezi'nde gerçekleştirilen Genel Kurulu'nda

birliğin yeni başkanl Almanya Ticaret odası Başkan| Richard weber oldu.

M. Rifat Hisarc|klıoğlu'nun yeniden Başkan Yardımcısı olarak seçildiği Genel Kurul'da, 20l4-20l5

yılları arasında EURoCHAMBRES'ın Başkan Yardlmcllığl 8örevini yürütecek diğer isimler Avusturra

Ticaret oda§lndan Mafta schulrz, Lüksenburg Ticaret odasl'ndan Pierre Gramegna oldu.

EUROCHAMBRES Ydnetim Kurulu üyeliklerine de Fransa Ticaret Odası'ndan Andre Marcon,

İtalya Ticaret Odaslndan Michl Ebner, Polanya Ticaret Odası'ndan Andruej Arendarski ve İspanya Tica-

ret odasl'ndan Miquel Valls i Maseda seçildi.

- "Ülkem ve Türk iş dünyasl aç|slndan büyük bir onur ve gurur"

Hisarcıklıoğlu, Genel Kurul sonuçlannın a$ktandığı toplantıda, TOBB'un evsahipiğinde İstanbul'da

3 8ün boyunca EUROCHAMBRES Global Oda Platformu toplantıını, EUROCHAMBRES Ekonomik

Forumu'nu ve EUROCHAMBRES'ın l l4. Genel Kurul toplant§nı gerçekleştirerek Avrupa iş dünya§nı

zirvesini isğnbul'da toPladlklannl ifade etti.

EUROCHAMBRES'ın Genel Kurulu'nda bugüne kadargörü|memiş rekor oy'a tekrar Başkan Yar-
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Hisarcıklıoğtu, Oybirliği İte Yeniden
Eurochambres Başkan Yardımcı[ığına Seçildl
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dımc|lığ|na seçildiğini belirten Hisarqklıoğlu, "Daha önce 20l0'da, ilk defa Avrupa Birliği (AB) üyesi

olmayan bir ülkeden başkan yardımcılığına seçilmaştik. o zaman da reko.du ama bu sefer enteresan bir

sonuç gktı. 83 oyun tamamlnl almlş olmak ülkem ve Türk iş dünya§l açlslndan büyük bir onur ve gurur"

dedi.

Bu sonucun Avrupa iş dünyaslnln Türkiye'ye baklşlnl net bir şekilde 8österdiğini ifade eden Hisar-

clklloğlu, şunlarl kaydetti:

'AVrupa iş dünyasl, Türkiye'nin AB içerisinde olmaslndan, Avrupa ile Türkiye ekonomisinin en-

te8re olmas|ndan yana ve Türkiye'nin Avrupa ekonomasine bir ivme kazandlracağ|na inan|yorlat Biz

de Türk iş dünyası ve TOBB olarak ülkemizi temsil noktasında elimizden geldiğince çaba sarf ediyoruz

ama en önemlisi bulunduğumuz Pozisyon itibariyle iş dünyaslnln menfaatlerini Avrupah siyasi liderlere

aktararak AVruPa'nln bir an önce krizden çlk|p yeni umutlara doğru yönelmesine katk sağİyoruz.

"Dünya ekonomide yeni bir eksene doğru kaydl. Dünya ticaret ör8ütünün yeteri kadar aktif ol-

mamaslndan dolay ABD kendisine iki yeni ekende onak buluyor. gunlardan biri AvruPa ile yürüttü-

ğü Transatlantik Ticaret ve Yaırım onakİğl. Bir de Pasafik taraflnda bir çaİşma yürütülüyoı Bu ikisi

8erçekleştiği takdirde dünya ekonomisinin 4'te 3'ü ABD, AvruPa ve Pasifik'te bir araya gelecek ve bu

ülkelerde hi§bar ticari engel olmayacak. Türkiye'nin bunu d|şlnda kalmasl mümkün değil. Eğer Türkiye

bu zincire dahil olursa o zaman büyük miithiş bir Pazann içinde olacağE."

- "Türkiye ekonomik kalklnmaslna devam edecek"

EUROCHAMBRES'in yeni başkanı Richard Weber ise EUROCHAMBRES Genel Kurulu'nun

istanbul'da gerçekleşti.ilmesinin ToBB'un bir başansı olduğunu belirterek, "Rifat Hisarclkİoğlu, be-

nim açin Akdeniz'in en önemli ansanlaİlndan bira. AvruPa'y ve Asra'y tek bir kişilikte buluşturabilen,

Türkiye'nin 8elecekte çok önemli roller oynayacağlnln farkında olan bir kişi" dedi.
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Türkiye'nin 8elecek ylllarda AvruPa'nln önemli aktörlerinden biri haline geleceğini dile 8etiren

weber, istikra.l| bir ülke olan Türkiye'nin ekonomik kalklnmaslna de,/am edeceğina söy|edi.

Kızının İstanbul'da Dünya Bankası'nda çaişması dolayısıyla Türkiye ile şahsi bir ilişkisinin de bu-

|unduğunu an|aan Weber, Alman}"a ile Türkiye arasndaki ilişkilerin iki ülke aç§ndan önemli olduğunu

kaydefti.

EURoCHAMBREsin son 4 ylda Alessandro Barberis ba§kanİğında önemli gelişmeler kaydetti-

ğini belirten weber, bugünkü Genel Kurul'da Barberis'i ömrünün sonuna kadar EURoCHAMBRES'ın

biıyükelçisi ilan eftikierini söyledi.

Yeni dönemde üze.inde duracaklan 3 önemli konu olduğuna işaret eden weber, "ilk olarak odala-

nn kapsayıd ve genişleyen bir ağ halinde bir anya getirilmesini amaçlıyoruz. Sadece biiyükler, küçükler,

parlak o|anlar olmayan|ar değil bütün ülkeleri bir araya 8etirmek; iş dünyaslyla ahlaki ve kültürel değer-

lerle uyum halinde tek pazar içinde çaİşmak istiyorum" diye konuştu.

ikinci olarak gijvenilir ekonomik kalklnma ortaklan olarak öne çlkmak i§tediklerini, çe§itli §iyasi
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liderlere ve kurumlara mesajlar vermeyi arnaçlad|klannl dile 8eti.en weber, üçüncü olarak or8anizasyo-

nun kapıını birçok ülkeye açacaklannı kaydetti.

_ EUROCAHMBRES Ekonomik Forumu sonuçları

ToPlantlda, EURocAHMBRES Ekonomik Forumu'nun sonuçları da EURocHAMBRES Genel

sek.eteri Arnaldo Abruzzini taraf|ndan Paylaşlldl.

Abruzini, forumda 4 ana konuya odaklandıklannl belirterek, şunlan kaydetti: "Birincisi yeni ba§-

layan şirketlere yatınm. finansman ve desteklemek ve bunu da eğitsel ve destekleyici aktavitelerle yaP-

mak üzerinde durduk. ikinci olarak Avrupa şirketlerinin uluslararasl görüşe sahiP olmalarl gerekliliğa ve

oda]arın bu konudaki etkin olmaları öne çıkı.

Üçüncü olarak özellikle kadınlar başa olmak üzere 8irişimci PotansiyelIeranin önünün agİmaslna

odaklandık. Son olarak da Avrupa'da tekrar endüstriyelleşmenin önem kazanmasl Ve endüstriyel §ek-

tördeki değer zincirinin bir parçasl otarak Ar-Ge süreçlerinin desteklenmesi üzerinde durduk, sonuç

oiarak odalar Avrupa şirketlerinde değişimi yönetmeye taliPler,"
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"Güç ve kaliteyi biıleştirip
"SİVAS "sistemini kuracağz

Thkımda tek biı lider olmayacak
Thkrm lider olacak.
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Kimsenin oyun düzenini koPya etmeyeceğiz.sivas kaliteyi Ve gücü birleştirip kendi sistemi ile

Yeni 'sivas sisTEMi" |le adlnl tanhe ı.azdlracak
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sivassPor Teknik Direktörü Roberto carlos,sivasspor'un yeni hedefini Der8imize açlkladl.

sivas'a geldiği günden itibaren kendisine 8österilen il8i ve desteğe teşekkür ettiğini dile 8etı
ren ve bU ilgi ve desteğin önemli sorumluluklar getirdiğine de dikkat çeken Robeno Carlos,kendisi ve

sivassPor'un hedeflerini açlkladl.

sorumluluktan Kaçmadlm

sPorculuk hayatnda tüm zorluklann üstesanden gelmek için sorum|uluktan kaçınmadlğlnl, ken-

disine verilen 8örevi laylk|yla yerine 8etirdiğini Ve başar|nln irnnln çok çallşmaktan geçtiğina sözlerine

ekleyen Sivasspor Teknik Direktörü Roberto Carlos " Sorumluluk kesinlikle başarlyl 8etirir.sporcı./luk
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sivasln sistemi olacak

si\rassPor Başkanl Mecnun o§/akmaz'dan teklif geldiği zaman iki aylık süre§ içerisinde düşünme

fırsatı olduğunu ve bu sürede rapılması gerekenleri çok iyi çalıştığln| da dile 8etiren Siyasspor Teknik

Di.ektörü Robeno carlos, si\.a§spor'un li8de kesinlikle koPyacl bk taklm olmaracağlnl, hiçbiİ kulübün

sistemini çalmayacağln ı söyledi.

carlos "Hiçbir kulübü taklit etmeyen si\r.s'ln mantığlnı ve felsefesini ortaya koran bir takm orta-

ya çlkarmak istiyorum. Kaliteyi 8üçle birleştiren ve herkesin oyun anlam|nda 8ö.eüerini bilen ve keyif

alan birsistem oluşturmaya çal§acağ|z.sistem sivas'a öz8ü olacak.Her yönüyle oyun düzenive oluşturu-

lan sistemde sivas imzasl mutlaka olacak ve bu sistemle birlikte si\rassPor tarih ).azacak.Güç ve ka]itenin

buluştuğu bir sistem ile yolumuza de\.am edeceğiz"dedi.

Taiım Lider Olaca|<

Sivasspor'un oyun düzenive sahara koyacağl sistemde en önemli özelliğin "Tek Lider " o|mo"a-

cağ|nl da dile 8etiren si\rasspor Teknik Direktörü Roberto carlos "Benim oynadlĞım taklmlarda da aynı

idi şimdi de aynl olacak. Kesin|akle taklm içerisinde bir isim ön plana çıkıpta lider gibi gözükmeyecek.

Liderlik takmın olacaktır.İsimler asla ve as|a önemli değil.Önemli olan takımdır.Tek lidere ihtiracım yok-

turTakm içerisindeki tüm futbo|cular lider olmall.

Taİaftann Bcklentisi Biıyük

sivassPor Teknik Direktörü Roberto carlos,Sivasspor tanftannın kendisinden beklentisinin çok

biiyük olduğunu da belirterek "sifıs beni bağnna bastı.Takımdan ve benden beklentileri çok biiyük.

Ben takm için "Şampiyonlar Li8i " hedefi koydum.iddialı bir xrz verdim ve bu iddiaml yerine 8etirmek

istiyorum.

Hede' K6inlikle AvruPa

sivasspor Teknik Direktörü Roberto caİlos,siva§iPor'un hedelinin sezon önce belirlendiĞini ve

kesinlikle Avnıpa hayalini gerçeğe dönüştürmek istediklerini de söy'edi.

carlos "si\rassPor AvruPa haralini gerçekleştirmek ve Şampiyonlar Li8inde mücadele etmek için

sahada olacak.Hedefi biiyük tutmak çok önem|i.Şu an Sirasspor o|arak herkes bizi bekliyoıSahada nasıl

bir takm olacağ|mızl merak ediyor.Biz sistemimizi saha),a ransıttlğlmE zaman baianmE he.kes 8öre-

cek. si\rasspo. Avrupaİ olacak.

stadyum Dolmalı

si\rassPor'un başangndaki en büyük etkenlerden birisinin de taraftar olduğuna dikkat çeken car-
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hqraım boyuno sorumluluktan k6inlikle kaçmadlm.Teknik Direktörlük ha},.ümda da sorumluluktan

kaçmayacağım.



rcmı.nin Takl|dl Ol m.yıgığıı
sivassPor Teknik Direktörü Roberto caİlo§,siva§sPor'un sahada kendisine has oyun düzeni ve

tavn de mücadele edeceğisöyledi. Sporcularla kısa sürede yapılan çalışmalarda bu felsefeyi orızyakoy-

duğunu da ıiiy'eyen Carlor "Hiçbir kulübü taklit etmeyen sivas'ln mantlğn| ve felseferini ortara koran

bir takım onaya çıkarmak istiyorum. Kiliteyi 8üçle birl€ştiren ve herke§in oyun anlamında göreüerini

bilen ve keyif alan bir sistem oluşturmo.a C6acağız.
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los" Balarının aklnda yatan en biıyük etkenlerden birisi de tarıftaİlardır.Taraftarlarımzın kesinlikle

stadyumu doldurmalarını bekliyoruz.Başrıya de§tek geldiği zaman sonuç çok güzel olur.Taraftann des-

teğine çok ihtiraclmE var
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ToPrak Mahsülleri ofisi Sivas Şube Müdürü Hasan Bolat Ve Müdür Yardlmcıı Ali Sıddlk Çerik,
siYas Ticaret Borsasl'nl ziyaret ederek Yönetim Ku.ulu Başkanl Abdulkadir HastaoğlıJ ile görüştü.

Ziyaret esnasında Toprak Mahsülleri ofisi sivas ŞUbesi'nin çahşmalannı anlatan Müdür Bolat, si-

\.as ili8enelinde "Ekmek israfını Önleme KamPanrasl' kapsamlnda yaPlan çalışmalar hakklnda bilsiler

verdi. Balbakan Recep Ta»ip E.doğan'ın himayelerinde ve katılımları ile "Ekmek İsrafını Önleme Kam-

pan}asl' Tl'lo'ca başlatlldlğ|nl söyleyen Duman:"Ülkemizde ekmek israf|nln boyutlarlnın araştlnlmi§lna

ilişkin yürüftüğü çallşmalan toplumsal bir duyarİlık ve farkındalık yaratmak amacıyla bir etkinliğe dö-

nü§türerek, toPlumun tüm kesim|erinin katlllmlnI ve söz konusu israfln önlenmesine katkı sağlamay ve

ylda 550 bin tona ıJlaşan ekmek israflnln en aza indirilmesi amaçlanan kampanyaya verdikleri destekler-

den dola/ sivas Ticara Borsası Başkanl Abdulkadir Hastaoğlu ve Yönetim Kurulu Üyelerine reşekkür

ediyo.um " dedi.

ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 8etiren Başkan Hastaoğlu i§e "Milyonlarca insan|n aç uyu-

duğu ve açİktan hayatlnl kaybettiği bir dünyada, ekmeğin çöpe atllmasl, is.af edilmesi yürek yaralaran

bir olaydır. Sivas Ticaret borsasl olarak ekmek israflnln önüne 8eçebilmek için başlatllmlş olan kampan-

yayl yürekten destekliyoruz. siYas Ticaret Borsasl olarak 8erek üyelerimizi, gerekse de sivasll Vatan-

daşlanmızı, konuyla ilgili bilgilendirmek ve bilinçlendirmek için afişler ve pankaıtlar yaptırmak suretiyle

8ereken desteklerde bulunduk. Umuyorum ki bu kamPanra sayesinde ekmeğimizin değerini, fakirin

ve yoksulun durumunu biraz daha anlar, çiftçimizin emeğine ve aİn terine saygl8östermiş oluruz" diye

konuştu
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kanserden korunmak
İçin Bestenme Öneriteri
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. Yeterli ve dengeli be§lenilmelidir

. ldeal vücut ağlrlĞl korı.ınmalıdır.

. Yağ tüketimi aza]tllmaİ, yağlı kırmEl
etlerden mümkün oldukça uzak durulmalıdır.. Yiyeceklera hazırlarken kızanma,
kavurma, tütsüleme yerine Egara, f|rlnda,
buğulama,haşlama 8ibi Pişirme yöntemleri
kullanılma]ıdır.

a

' Tuşu ve salamura glbi fazla tuzlu yiye- P.of. Dr, iilustara TAYAR

cekler az miktarda tüketilmelidir. Uludağ Un,ve6ile! -Vetenne.li* Fakühesi

. Günıük 25-30 gram posa (ıi0 tüketiı_ İiX]ilü,fJ:[Hlli*i:ilh?iJ"",".,.,,
melidir.

. Günde en az 3-5 porsiyon sebze ve meyve tüketilmelidiı Kabuklu yenebilen meyveler kabuğı.ı

ile birlikte tüketilmelidir
. Günde 2 por§iyon kurubaklagi| yemekleri tüketilmelidir.
. Kurubaklagillerin lslama ve haşlama sulan dökülmemelidir.
. Besin|erin saklama koşullanna dikkat edilmelidir.
. Alkol tüketilmemelidir ver. tüketimi azaltl|mahd|r.
. Hazır satılan gıdaların etiketleri incelenmelidir.
. Besinlerin taze ve kendi mutfaklanmızda hazrlanlP,Pişirilmiş olanlan tercih edilmelidir.
. Kepekli ekmek tercih edilmelidir.
. Yyeceklerin haz|r|ama ve pişirme alamasında domates,sarımsak,soğan,nane Ve maydanoz gibi

§ebzeler bolca ve slkça kullanılma]ıdlr.
. Haftada 3 gün en az 30 dakika yürüyüş,yüzme,bisiklet 8ibi e8zersizler yaPllmall ve ömür boyu

sürdürülmelidir.
Kanser çağlmEln en sık rastlanan hasaİklarlndan biridir Kanser; belirli bir doku veya or8andaki

hasarlI hüc.elerin kontrolsüz bir baçimde üreyerek bir katle veF tümör oluştulmasdlr.
Kanser oluşmasında etkisi olan faktörler §u başlık|ar altında sıra]anabilir:
. Beslenme şekli
. Tütün ve Alkol kullanımı
. GenetildKalfim
. Enfeksiyonlar

' Radyasyon
. Hormonla.
. Allşkanllklar
. Çevre Faktöderi
. Fiziksel Aktivite
, ilaçlar vb.
e".Gi.. şeı.ıi ı-s", oluşmasında önemli faktörle,den biridir, Beslenme kanser oluşmas|na etki

etti5i 6ii, ıar,."i ae tişinin besLnme durumunu etkilemektedir, Farkİ kaynaklan göre kanserin bes-

lenİe-ile ilgisi l0-70 arasında değişmeke olup, 9635 orafl kabul edilmektedir,

GıdaL tarlada ekimden başlamak üzeıe ioframEa ,elinceye kadar pek çok aşamadan 8eçeder,

Bu Şaıarda çeşitli fiziksel, kimyasal vb. değşikliklere maruz kalmaları,.yabancı maddelerle kontami-

n. j."l"., 
"U. 

İİ"n,n kalitesini etkilediği kaJar o gdanın sağiğ bozucu halegelmesinide etkileyebilir,

Organizmida yeni hücre oluşumunda, gıdalann kalite ve miktan büyük önem taşlr, or8anizmanln

temel aşİolan hücrede oluşacak herhangi biİbozuk|uk zamanla etkinliğini artırarak dokulara, organlara

ve dm organizma}"a ),ayll|r.
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Sivas Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu ve Yönetim Kurulu Uyeleri

ValiYard|mc§l M ustafa Aydl n ile son yaylnlanan içişleri Bakanhğl'n|n l.'lülki idare Amirl€ri Kararnamesi'yle

sivas'a atamasl raPllan Valiyardımcılan Ömer Kalayİ ve Mehmet Aktaş'ı makamında ziyaret ederek yeni

görevlerinde baPrllar diledi.

sivas Ticaret Borsası Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu "sivas'a hizmet konusunda gerek Sayın Va-

limiz|e gerek Vali Yardımcılarımızla uyumlu ve koordineli bir şekilde çalışmalarımıza kaldığımız yerden

devam etmekteyiz.Sayln Vali Yardlmcllanmlza yönetici arkadaş|arlmla birlikte nezaket ziyareti 8erçek_

leştirerek yeni gorev|erinin kendilerine ve ilimize haylrlı olmasını temenni ediyorum " dedi.

siYas ValiYardlmcllan MustafaAydln. Ömer Kalaylı ve l,4ehmetAktaş. sivas Ticaret Borsasl Yöne_

timinin 8erçekleştirdiği ziyaretten duyduklar| memnuniyeti dile 8etirerek siv-as'ln 8elişmesi ve kalkınma-

sl için raP|lacak olan her türlü çalışmada si\.as Ticaret Borgslna destek olacaklannl beiimi.
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Sivas Vati Yardımcıtarı Borsa'ya İade-i Ziyarette
Butundu.
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Ticaret Borsasl heyeti, ilJandarmaAlay Komutanl.|andarma Albay okçin Akşit'e hayırlıolsun ziya_

retjnde bulundu, ziyarette Ticaret Borsa§ Yönetim Kurulu Ba§kan| Abdulkadir Hastaoğlu, Jandarmanln
balan|l çal|şmalan sayesinde sivasll i§ adamları olarak güven duygusu içinde çallştlklannl dale 8etirdi.

Sivas Ticaret Borsas (STB), İlJandarma Alay Komutanı Jandarma Albay Okçin Akşati makamında

ziyaret efti. Ticaret Borsa§ Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu ve yönetim kurulu üyeleri Tarük Günhan,

Ahmet TerrioğlıJ ve Hilmi Gül'ün katlldlğl ziyareEe sivas il Jandarma Alay Komutanİğına atanan Albay

okçin Akşit'e hayrll olsun dileklerinde bulunuldu.

Samimi bir havada gerçekleşen zayarette borsanln faalayet|erinden ve siYas'ln ülke ekonomisindeki

öneminden bahseden Ticaıet Borsası Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu, Sivasilar olarak ilimiz ve çevresin-
de asayişi sağlayan iandarmanln sivas'ta başanll çallşmalar yürütmesinden dolay güven duy8usu içinde

çallştlklannl dile tetirdi. Hastaoğlu, sivas Ticaret Borsasl olarak tüm benlikleri ve güçlera ile landarma
Teşkilatlnln yanlnda olduklannl söyledi.

Gerçekleştiralen ziyaretten duyduğu memnunlyeti dlle 8etiren il Jandarma Alay Komutanl Jandar-

ma Albay okçin Akşit, sivas'ln kültürel, tanmsal ve hayvansal yönden ü|ke ekonomisinde önemli bir

yeri olduğuna deĞindi. fuayiş ve 8üvenlak anlamlnda sivas'ln örnek gösterilecek illerden birisi olduğuna

da değinen Kurmay Albay Akşit, kentteki tüm kurumlarln ve sivil toPlum ör8ütlerinin birlikte haİeket

etmesini ve örnek çallşmalara imza atmi§lnı takdarle takiP ettiğinin de alğnl çizdi.
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Ticaret Borsası yönetimi
İl Jandarma Komutanı Akşit'i Ziyaret Etti.

oıfl
o
ğ.o6
sayfa

57

t
I

(ı

l ]
E
tr(
.ı
N
,h0y
(
2(

5
E
0y

s
(
İİz,ı
J

i]
1



r
-!ı

ı

ı
İ

a-ı

}*t_

lll
tr(

N,il

o
.g
tr
,o
(
a
z(
]
E
0y

(
u
]
F

&ı:

Garnizon Komutanı 5ağır'dan
Borsaya Nezaket Ziyareti.

]

siYas Ga.nizon ve 5 nci Er Eğitim Tu8ay Komutanı Tuğgeneral Fatih celaleddin sağlr,

Sirras Ticaret Borsas Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu'nu makamında ziyaret etta.

zD,arette sivas Ticaret Borsa§ Yönetim Kurulu Başkanl AMulkadir Hastaoğlu, Yönetim

Kuru|u Üyeleri Hilma Gül, Tank Günhan ve Ahmet Terrioğlu'da hazlr bulundular.

Başkan Hastaoğlu, konuğu 5 nci Er Eğitim Tugay Komuanı Tuğgeneral Fatih Celaleddin

Sağır'ı sıcak bir ilgi ile karşlladl. Tugay Komutanı Sağır, Başkan Hastaoğlu ve yönetim kurulu

iiyeleri ile bir süre 8örüştü. Görüşmede sivas ile il8ili bazl konularda likir aİş verişinde bulu-

nuldu.

Tu&eneral Fatih celaleddin sağlı Ba§kan Hasğoğlu ve Yönetim Kurulu Üyelerine

iade-i zirarette bulunduğunu belinerek, Sivas Kon8resi ile cumhu.iyetin temellerinin atlldlğl

ve Mustafa Kemal ATATÜnK'on ı08gtin ıaıdığ! siva§'ta görev rapmaktan çok mutlu olduğunu

belirtti.sayla
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Başkan Hastaoğtu, ABD Türkiye Yatırım Haftası
Resepsiyonu'na Katıldı
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U|uslararası Kira ve Finans 8irliği (lLFc) taraflndan, "Türkiye Yatlrım Haftası" programl kaPsa_

mında ABD'de bulunan TOBB Başkanı l.4. Rifat Hisarcıklıoğlu, 8aşbakan Yardımcıi Ali Babacan, Sivas

Ticaret Borsası Balkanl Abdulkadir Hastaoğlu Ve ToBB üyeleri için düzenlenen resepsiyonda konuşan

Hisarclkhoğlu, Türkiye'de 1,5 milyon şirketin temsilcisi o|arak ABD'de bulunduklannln altlnl çizda.

ToBB Başkanl Hisarclkloğlu, Amerikalı yatınmcllara Türkiye'de iş yaPmalan konusunda gerekli

altyaplnln sağlanmasnda yardıma hazır olduklan mesaiı verdi. Türkiye'nin hava taşlmadllğlnda kateniği

mesafeye dikkat çeken Hisarclkİoğlu, yıl sonunda isanbul'un l50 milyon yolcu kapasitesine u|aşarak

havactllk sektöründe dünya şehri olacağlnl vur8uladl.

Başbakan Yardımcısı Ali Babacan da, lLFc yöneticilerine teşekkür ederek, buluşmanın Türk iş

dünya§ ile AB iş dünyasl ilişkilerinde şans sunacağınl söyledi.

ABD'li firma yetkililerinin de bulunduğu resepsiyonda, Tü.kiye'nin kriz döneminde aldlğı önlem-

lerle istikrannl korumayl başardlğlnl anlatan Babacan, şöyle dedi: 'AB ve ABD'deki bazü meslektaşlarF

mzla konuştuğumuzdagördüm ka insanlarln krizi finansal, ekonomik, sosyal ve politik diye tanlmİyorlar.

Bizse. tüven kelimesi üzerinden krizi değerlendiriyoruz. Bir yerde 8üven Varsa, tüketici oradadlr. Ban- sayfa
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kalar, şirketler yatlnm için orada olacaktlr. Biz bu baklş açlsl ile son 4 yllda 6 mi|yon ekstra aş üretebildik.

ve bu özel sektörde oldu."

Türkiye'de çoğu ülkenin aksine bir çokgirişimin devlet değil, özelsektör taraf|ndan gerçekleştiril-

diğini, havaclİk seköründe de özel 8irişimcilerin önünün açlldlğ|na değinen Babacan, THY'nin dünyanln

farkİ destinasyonlanna en çok uçuş gerçekleşiren bir kaç şirkenen bi.i olduğunu belirterek, havayolu

terminallerinin özel şirl<etler taraflndan işletildiğni, deüetin bu işe Para harcamadlğlnl, bu işir.Pan bazl

Türk şirketlerinin de dünraca tanlnlr hale geldĞini anlaft.

Babacan, "Hawa taşmaolğlnda hacmin yüzde 80'ini transfer yolcular oluşturuyor. Batl Afrika'dan

Doğu Afrika}.a en ksa aktarma İstanbul üzerinden yapılryor" dedi.

Türkiye'nin coğrafi avantaİndan da bahseden Başbakan Yardımcısı, Türkiye ile Afrika ve Ortado-

ğü ülkeleri arallndaki tarihi ve kültüre| bağlara vurgu raParken, son dönemde açılan elçilikler ve THY
seferleri aracll|ğryla Afrika'ra raPllan rattnmlara dikkati çekti.

AB kayııaılı bir çok ku.ulu§unun ikinci me.kezle.ini isanbu|'da açmaya başladıklannı ve bunun
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çok hElü ilerlediğini kaydeden Babacan, 3. havaa]anl projesi için 5 ay şirketin yarlşt|ğlnl, 4 aşamaİ Proje-
nin son ayağl tamamlandĞ|nda. kapasitenin l50 milyon yolcuya ulaşacağlnl belirtti.

Babacan sözlerini, "oEcD, Dünya Bankasl 8ibi kuruluşlar, şimdiden gelecek Projekiyonlannı
açkladı. Buna göre, önümüzdeki 5-10 yıl içinde, AB ülkeleri arasında en hızi büyüyen ülke Türkiye

olacak. Büyüme hedeflerimizi 8erçekleştirecek potansiyele sahibiz" diye tamamladl.

lLFc Genel Müdürü Hooman Yazhafi de Babacani ağlr|amaktan duyduk|an memnuniyeti dile ge-

tirirken, lLFC'nin uluslararası havacıik alanında modern teknoloji ve jet kiralama kapasitesi bakımından

lider bir kuruluş olduğunu, yaklaşık 40 yld|r bu a|andaki liderliğini koruduğunu, 1.000 civarında uçak

kiralama kapasitesiyle 80'den fazla ülkede 200 ayn havayolu firmaslna hizmet sunduklannl anlattl.

Yazhari, "Türkiye ve istanbul'un çekim merkezi olma yönünde çok hEll 8eliştiğini 8örüyoruz"
dedi.

Amerikan Ticaret odası Başkan Yardımcısl Khush choksy ise Türkiye'yi bir çok şirke( onadoğu

ve Afrika'ra taşma kaPa§itesi aç§ndan önemli 8ördükJerini beli.tti.
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"Türkiye Yatlnm Haftasf' nedeniyle ABD'de bulunan ToBB Başkanl M. Rifat Hasardklloğlu, Ba§-

bakan Yardlmclsl Ali Babacan, sivas Ticaret Borsasl Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu ve beraberlerindeki

heyet, Los Angeles Dünya İş Konseyi taratndan düzenlenen akşam yemeğine katıld|.

Los Angeles Dünya İş Konseyi toplantıinda konuşn Başbakan Yardımcısı Ali Babacan, Amerikalı

işadamlanna Türk ekonomisini anlattl.

Ali Babacan, 'AB'nin 28 üyesinden birçoğu kriterlerina yerine 8etiremayor. Türkiye'nin birçok AB

ülkesinden ekonomisi daha iyi ama ne olursa olsıJn hedefe ulaşmak için çaba töstermek standartlarü

yükseltmemizi sağlar" sözleri ile Türkiye'nin ekonomik anlamda ulaştığl ekonomik refah seviyesinden

bahsetti.

"20O2'de isanbul ile New York araslnda tek bir uçUşumuz v.rdü ve bu, ABD'ye Türkiye'den yapF

lan tek uçuştu. Bugün NewYork'agünde 3 uçuş gerçekleşiyor. Bunun dışında, Houston uçuşları başIadı.

Los Angeles'a, chica8o'ya uçuşlanmlz var" diyen Babacan, Türkiye'de artlk özel uçuş oPeratörlerinin

de bulunduğunu belinerek, l l yılda Türkiye'nin havacılık sektöründe kat eftiĞi mesafeye dikkati çekti.
Babacan, havaqllk §ektörünün 8elişmesinin bir nedeni olarak da istanbul'un iş dünyasl için bölgesel bir

çekim merkezi olmasln| 8österdi.
"Türkiye aynl zamanda bir Balkan ülkesi, bir Avrupa ülkesi, bir ortadoğu ülkesidir" diyen Başba-

kan Yardımcısı, istanbul'un ilk lo global ticaret merkezinden biri olmaslnl hedefledikle.ini söyledi.
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Başkan Hastaoğlu, Los Angeles
Dünya lş Konseyi Toplantısına Katıldı
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-"Dünyada ne oluP bitiğini çok dikkatlice takip ediyoruz"

May|s aylnda yaşanan Gezi olaylanna da değinen Babacan, "Tü.kiye'deki, farkl| etnik Ve kültürel

geçmişe sahip insanlann endişe ve korkularını anlamak ve ne FpacağımEa karar vermek anlarnında

analizler yapmaya devaİn ediyoruz" derken, Başbakan Recep Tayyip Erdoğan'ın "Bu son değil, başka

paketler de olacak" şeklindeki sözlerine yer verdi. Babacan, farklı etnik, mezhepsel ve kültürel oryan-

taş/ona sahip insanlarln, Türkiye'de mutlu ya§amasl için çabalan artırdlklannı vurguladı.

Gelecek için Türkiye'nin beklentilerinden 2023 hedefleri çerçevesinde bahseden Ba§bakan Yar-

dlmclsl Babacan, "Türkiye, böl8eselve küresel so.umluluklarla hareket eden bi. ülke. dünrada ne oluP

bitiğini çok dikkatlice takiP ediyoruz" dedi.

-i

t
\

1/'
a

\-

7 /

]

a

sayta
63



OO.
o ı.'

a
a

E
E
F

UROCHAMBRE5
Con c

a

/20
lNVES

§,r*o.norrr*
EUROCHAMBRES
Economic
Folum

lNVEST|NG lN GRowTH!

I

"Türkiye İte Ab Arasındaki Üyetik Görüşmelerinin Ba9arıyta
Sonuç[anması, Tüm Avrupa Kıta5ının Yararınadır"

Türkiye oda]ar ve Borsalar Birliği (l'oBB) Başkanı ve EURoCHAMBRES Başkan Yardımcısl Rifat

Hisarcıklıoğı.ı, "Türkiye ile AB araslndaki iiyelik 8örüşmelerinin başarıyla sonuçlanmasl, tüm Avrupa

kıasının )"arannadır. Geçmiş tecrübeler 8östermiştir ki, 8eni§leme herkes için 'kazan-kazan' sonucu

doğuruyor" dedi.

Haliç Kongre Merkezi'nde düzenlenen EURoCHAMBRES (Avrupa Ticaret ve sanayi odalan

Birliği) Ekonomik Forumu'nda yaPtlğl konuşmada Hisarclklıoğlu, Türkiye ve AB ilişkileri, linansal kriz,

Transatlantik anlaşması ve Türkiye'deki özel sektörün başarısı hakkında değerlendirmelerde bulundu.

Hisarcıklıoğlu, EURoCHAMBRESin Avrııpa'da 45 ülkede 20 milyondan fazla üyesiy'e 23 trilyon

dola.]lk bir ekonomiyi temsil eden AVruPa'nln en büyük iş dünras| kurulu§u olduğunu söyledi.

EURoCHAMBRES'ın gündeminin, AvruPa ekonomisinin 8ündemini yanslttlğlna dikkataçeken Hi-

sarcıkİoğlu, şunları kaydetti: 'Avrupa Birliği'nde, genelanlamda ekonomik krizigeride blrakmayönünde

olumlu yönde klP|rdanma yaşlyor Yaklaşk 6 çeyrekti. süren ekonomik küçülme, 20l3 ikinci çeyreğin-

de son buldu. AB ekonomisinin bir Parçasü olan Türkiye, AvruPa Birliği ekonomisindeki gelişmelerden

doğrudan etkileniyor. Türkiye Avrupa'nln 7. büyük tedarikçisi. AvruPa Pauanndaki paylm|z yüzde 2,7.

Avrupa'nln ihracat Pazarları arasındaysa 5. sıradayz. Avrupa'nın yaPt|ğl ihracatta Türkiye'nin Paylyüzde

4,7. oolayısıyla Avıupa ve Türkiye esaslnda aynl elmanln iki )"ans| 8ibidir Birimizdeka s|klnt diğerimizi

de etkiliyor. Öte yandan birbirimizi olumlu yönde de etkiliyoruz.

Özetle iş dünyalarımz zaten ortak olmuş durumda. Rakamlar da gösteriyor ki Türkiye AvruPa'ya

yük olmaya değil, Avrupa'nln yükünü pay|aşmaya adaydır. Avrupa'daki tlkanmay aşmanın yolu daha faz-

la entegrasyon ve daha fazla 8enişlemedir Türkiye i|e AB araslndaki üyelik 8örü§melerinin başanyla 50-

nuçlanması, tüm Avrııpa kıtasının yarannadır. Geçmiş tecrübeler göstermiştir ki, 8enişleme herkes için

'kazan-kazan' sonucu doğuruyor. Ne yazk ki burada da iklnt Var. Avrupa ülkelerinin vatandaşlannln

çoğu keodile.ine aüvenlerini kaybetmişler. sadece yüzde 30'u ente8rasyonu §ıvunur durumda Ayrupa
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i§ dünyasl otarak ilk olarak bu konuya odaklanmahylz, Tek ve ortak Avrupa pazarı olmanln avantailarınl

vurgulamahyz."

- 'Avrupa genelinde bankac|llk sistemi Kobilerin finansmanlnda yetersiz kalıyor"

Hisarcıkİoğlu, küresel krizin, tüm dünFya rekabet 8ücünü korumanln önemini 8österdiğini belir-

terek, KoBi'ieri güçlendirecek adlmlara ihtiyaç duyulduğunu kaydetti,

küresel ekonominin 8elişimi için linansmana erişim sorununun ortadan kalkmasl gerektiğine deği_

nen Hisarcıkİoğlı], şunlan söyledi:

"KOBi'ler sadece yurtiçi piyasalan hedefleyerek ayakta kalamazlar Globalleşen KoBi'lere ihtiyaç

var. AB proiesa bu açıdan da önemli ve işe yarayan bir mekanizmadır. Eskaden sadece büyük §irketler

dlş Piyasalara açllabilirken, bugün daha küçük şirketler de AB sayesine uluslararasl iş yaPar hale geliyor.

AvruPa'daki Kobilerin çeşitli slklntllan Var. Finansmana erişim Kobiler için hala $klntıh. Kobilerin

daha fazla inovasyona yönlendirilmesine ihtiyaç var. Avrupa 8enelinde bankaclllk sistemi Kobilerin f]-

nan§manlnda yetersiz kalıyor. Öte yandan tek bar transatlantik pazarı kurulması çok önemli gelişmedir.

Yapılan ilk tahminler, böyle bir olu§umdan herke§in kazançll çlkacağına işaret ediyor. AvruPa'da iş dün-

yasınün en büyükve aslitemsil örgütü olan Eurochambers, AB ve ABD arasında müzakerelerde mutlaka

aktif bir şekilde ye. almall."

Türkiye ekonomisinin özel sektör odakh bir başan hikayesine imza attlğlnl söyleyen Hisar.lklloğ-

lu, "Son l 0 yılda ekonomimiz yllda ortalama yüzde 5 büyüdü. Bunu özel sektör faaliyetleri ve yatırlmIarl

ile elde enik. ihracat ve yat,r,m hacmimiz 3 katlda çlktl. Reel sektörde 5 mib/on kaşiye yeni istihdam

sağladık. 2009 küresel krizi de Türkiye'de reel ve mali sektörün dayanıkiIığ|nı ve dinamik yapısı ka-

n|tladl. oEcD ülkeleri için kamudan doğrudan mali Yardlm sağlama gerği duymayan tek ülke olduk"

ifadelerini kullandı.

-AB Bakan| Bağü§: 'Avrupa her geçen gün Türkiye'den uzaklaşıyor"

AVruPa Birliği (AB) Bakanl Ve Başmüzakereci Egemen Bağlş da, Avrupa'nın her geçen gün

Türkiye'den uzaklaştığ|nl belirterek, "Bakln sizler bir 8enişleme yorgunlı.]ğundan bahsediyorsuruz. Biz

ise art|k bir dlşlanma yorgunluğu yaşar noktaya 8eldik" dedi.

Bağlş, kutsal bar günde, bir bayramda değerli konuklarını istanbul'da ağlrlamaktan duyduğu mem-

nuniyeti dile getirdi.

"umanm Türkiye'nin AB ile olan ilişkilerini kı.ırban etmeye çaİşanlara, kurban bayramında onaya
koyduğumuz bu Performans bir mesaj olı.]r" diyen Bağış, Türkiye'nin, d|ş ticaretinin neredeyse yarlinl
AB üyesi ülkelerle yaPtlğlnl ve küresel sermayenin yaklaşık yüzde 80'ini AB üyesi ülkelerden çektiğini
anlat0.

Bu süreçte AB klPırdadlğl zaman Türkiye'nin uçtuğunu gördüklerini, bu yüzden AB ekonomisinin
canlanma§nln Türkiye'nin ç|kaİlannl direkt jlgilendirdiğini belirten Bağlş, AB'nin sadece ekonomik bir

Proie olmadlğlnl, insanlık tarihinin belki de en kaPsamll barlş projesi olduğunu vurguladı.

Tarihe baklldlğlnda AB üyesa ülkeler araslndaki savaşların çok aomaslz, kanll, can kayblyla so_

nuçlandlğln| anlatan Bağlş, zaman içerjsinde AB şemsiyesa ahnda istikrar, huzur ve banşln yakalandlğlnl

kaydetti.

Bağış, "işte Türkiye, AB sürecini bu yüzden önemsiyor. Çünkü insanllk tarihanin bu kadar kapsamll
bir banş pro'esi hala kllasal bir Proje" diye konuştu.

Türkiye'nin A8'ye üyeliğinin bu banş Projesini küreselleştirecek bir süreç olduĞunu vurgulayan sayra
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Bağış, bu yüzden Türkiye'nin AB üyeliğini önemsediklerini ifade etti.
AB Bakanı ve Başmüzakereci Bağış, Türkiye'nin önyar8ılann esiri olmadan, zamanında AB'ye üye

olması durumunda bugün AB'njn çok daha müreffeh ve zengin olabileceğini, böl8esel, küresel8elişme-
lerde çok daha etkin birAB'den bahsedi|ebileceğini anlattl.

suriye'de, Mlslr'da AB'nin sesisan, maa]esef dünyadaki diğer güç odaklanyla klyaslandığl zaman
çok daha ollz kald|ğnl gördüklerini belirten Bağlş "suriye'de llo bin kişi kenda diktatörü taraından
katledildi. Mısır'da AB'nin en önemli değeri olan demokrasi tecavüze uĞradı ama AB'den 8elen sesler
maalesef çok cıİz kaldı. işte Türkiye, AB'nin üyesi olsaydl AB'yi küreselleşti.ecek, belki bu katliamlara
mani olabilecek ve dünya huzuru içan sizlerle birlikte çok daha önemli ad,m|arl atabilecekti" ifadelerani
kullandı.

- "Geçmişte bizim için Avrupa'nln hasta adaml denirdi''

Bağ§,8eçmişte Türkiye için'Avrupa'nln hasta adaml" denaldiğini hat|rlatarak, ama şu andaAvruPa
kİtasln|n ekonomik hastallklannln çok daha dünrA sündeminde olduğunu dile getirdi.

Krizlerin geliP geçici olduğunu ve bunu en iyi Türkiye'nin bildiğini anlatan Bağlş, şöyle konuştu:
"Bu ülkede çok değil, 20 yıl hatta l 5 yl ewel bir Anayasa kitapçlğl bir masanln ucundan havalan|p,

öbür ucuna düşene kadar bu sa]ondaki meslektaşlanmız, aşadamlartmlz yüzde 8 bin faiz ödedi. Ama

doğru bir ekonomik Politikay'a istikrar ve 8iivenle o günleri geride blraktlk. AB de eninde sonunda bu

krizi geride b|rakacaktır. AB krize rağmen bu8ün dünrada kişi başha düşen refahın en yükek olduğu

coğraryadlr. Refahla kastlm sadece 8e|ir deği|, gelirartl insan haklarl standart, gldanın hijyen standartları,

ifade özgürlüğü standardl, eğitim standaftlan, sağlık slandartlan,., işte bizi AB yolunda önümüze çıkan
bütün en8ellere rağmen hala teşvik eden de o standartlard|r."

- "Müzakere süreci Guinnes Rekorlar Kitabl'na 8i.ecek noktaya 8eldi"
Bağlş, kendileri için önemli olanın Almanya'daki otoban staİdartlarlnl bu ülkedeki bütün Vatan-

daşlara yaştabilmek olduğuna değinerek. şöyle dev-am etti: "inglltere'deki eğidm. isveç'teki ifade öz-

8ürlüğü ve insan haklan, Fransa'daki 8|da hijyen. ialya'daki moda Ve marka standartlaİlnl 76 milyon

vatanda§ımEla payIa§abilmek... Bu yüzden bu yolda azimliyiz, karariyız. Ama buradan Avupa ekonomi-

siniyönlendiren dostlan birarada bulmu§ken, bizim tabirimizle 'dost acl söyler'diyerek bir üzüntümü,

sıkıntımı da sizlerle paylaşmak istiorum. Dostlaı Awupa her geçen 8ün Türkiye'den ıJzaklaşıyor Bakın

§izler bir 8enişleme yorgunluğundan bahsediyorsuruz. Biz ise artlk bir dışlanma yorgunluğu yaşar nok-

taya geldik,"

Türkiye'de AB'ye olan i|ginin her geçen 8ün azaldlğına dikkati çeken Bağlş, müzakere sürecinin

Guinness Rekorlar Kitabı'na 8irecek noktaya geldiğini söyledi.

AB Bakanı ve Balmüzakereci Egemen Bağış, Türkiye'nin ilk başvuruyu l959'da yaptlğınl hatır-

lataıak, şöyle konuştu: "l963'te Ankara Antla§masinı imza]adı. l996'da ortak pazara 8irdi. 20O4'te

müzakereler için tarih aldl. 2005'ten bu yana da resmi müzakerelerimiz sürüyor Hiçbir ülke, hiçbir

u|uslararag kuruma üyelik için 54 yıl beklememiştir, bekletilmemiştir. Türkiye, ilk başvuruyu yaptığlndan

bu yana birçok ülke aday oldu ve üyeliğe kabul edildi. Biz bunun §iyasi bir süreç olduĞunun farklndaylz.

Kimse bize Türkiye'nan AB'ye üyeliğe hazlr olmadlğlnl söylemesin çünkü Türkiye'nin 8ümrüklerine,

Avrupa'ya açılan kapllannagidin, 30 metre ötede 30 ylgerimizdeki ülkelerin AB üye§iolduğunu görür-

sünüz. Bu yüzden bu siü"asi akltutu|maslna hep birlikte §on vermek için sizleran rardlmlnl bekliyoruz."

- Gümrük ve Ticaret Bakanl Yazlcı
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Gümrük ve Ticaret Bakanl HaratiYaıcü ise, ticaretin sadece basit birallş-verişve kar etmek değil,

kültür köPrüleri kurmak, dünyara ve insanllğa hizmet etmek anlamlna geldiğini söyledi.

Anadolu kü|türünün ticaret ile ahlakl birle§tiren bir geleneği temsil ettiĞini dile 8etiren Yazlcı, "Bi-

zim 8eleneğimizde ticafet, medeniyet 8ötürmektir, yol yaPmaktlr, okul yapmaktlr. Anadolu'nun en bü-

yük özelliğ| dil, din, lrk aynm| yapmadan hoş8örüdür. Ticaret kenranlannln konaklamasl için Anadolu'da

anşa edilen kervansaray'arda havra, camive kalise yan rana bulunmaktadır" diye konuştu.

Bu ken"ansaraylarda tüccarlann 3 8üne kadar ücretsiz olarak konakladlklannl an|atan Yaz|cl, ker-

vansaraylarda Müslim-gayrimüslim, yerli-yabancl aynmı gözetmekizin tüm ticaret erbablnln misalir

edildiğini, aynca buralarda kervanların başına bir zarar 8elecek olursa devletin bu zaran tazmin ettiğini

söyledi.

l200'lü yıllarda Anadolu'da dünyanln ilk ticari teşkilatt olan Ahilik'i kurmuş olan Ahi Evran'ln eşi

Fatma Bacı'nın, Anado|u kadınlarını örgütleyerek ticaret yaptığını ifade eden Yazcı, "O dönemde kadın-

ların kurduklan bir çeşit ticaret odasl olan Baciyan-l Rumlar dünya üzerinde bilinen, kadınlann kurduğu

ilk sivil toplum te§kilatldlr. Yana Anadolu kadlnl l000 ylldlr 8arişimci ruha sahiPtir ve ticaret yaPmaktadlr"

dedi.

Yazücl, Ahilik kültürünün bu8ünkü oda-borsa sisteminin temelini oluşturduğunu belirterek, Ahilik'e

8öre tüm ekonomik faaliyetlerde etik değerlerin öncelikli olduğunu ifade eni.

-"Her ıl l milyar 3 milyon ton glda israf ediliyor"

Yoksulluğun bugün dünyadaki en büyük sorunlardan biri ve pek çok sorunun kaynağı olduğı.ına

işaret eden Yazlcı. "Dünya nüfusunun yüzde 46'sının günlük geliri, 2 dolar olan yokulluk sınırının altın-

dadlr. l milyar 200 milyon ansan ise 8ünlük l dolar olan açİk sınırının a]tlnda ya§amaktadlr Türkiye'de
ise 8ünlük l doların altında yaşaran hiç kimse yoktur" dedi.

Yoksu|luğı.ın Avrupa için degiderekdaha büyük birtehdit oluştıJrduğunu belirtenYazlcl, Avrupa'da

her l0 kişiden l'inin yoksul olduğunu ve buradakiyokul sayısının 2025 yıhna kadar 25 milyon kişi ai.ta-

rak l46 milyona ulaşacağlnln tahmin edildiğini söyledi.

Yazlcl, kriz nedeniyle uygulanan kemer sıkma Politikalarlndan Avrupa'nln en zengin yüzde lo'luk
kısml fayda sağlarken fakirlerin gelirlerinin daha da düştüğüne dikkati çekerek, şunlan kaydefti:

"Dünyada heryı| | milyar 3 milyon ton 8lda israf edili),/or. 8u israfh ekonomik değeri l trilyon do-
lardır. İsraf edilen veya kayba uğ.ayan miktaı dünra gda üretiminin 3'te l 'ine karşılık ge|iyor Gelişmiş
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ülkelerde çöpe atılan gıdalann yüzde 40'ı, yenebilecek durumdad|r. Dünyadaki gıda kaybı ve israfının

sadece 4'te l'jna ön|emekle yeter§iz beslenen 870 milyon insanln glda ahtiyac| karylanabilir. Gelişmekte

olan ülkelerde yılda l50 milyon ton buğday heba olmaktadır. Bu kayp ise, tüm fakir ülkelerdeki açİğı

ortadan kaldırabi|ecek buğday miktannın 6 katına kaşıik gelmektedir."

Bu rakamların dünra ekonomisinin öncelikli ihtiyaclnln adaletli bir ekonomikyaPnln tesis edilmesi

olduğunu 8österdiğinj belinen Yazıcı, "Dünya bu durumu görmezden 8eldiği müddetçe, hiçbir ülkenin

kendi refahını tam olarak sağlamas mümkün değildir. Yoksulluğun ve eşitsizliğin olduğu bir dünya her

zaman için ekolo'ik ve diğer krizlere eğilimli olacaktlr" dedi.

- 'Avrupa ktasının kendi içinde bile gelir dağ|lımı bakımından büyük farklılıklar var"

Avrupa Ticaret ve sanayi odalan Birliği'ne (EURoCHAMBRES) üye 45 ülkenin 773 milyon olan

toplam nüfusunun dünya nüfusunun yüzde l l'ini oluşturduğuna işaret eden Yazlcl, "Bu yapl dünya hasl-

lasının yüzde 23'ünü almaktadır. Yani nüfusunagöre 2 kanan fazla bir gelire §ahiptir. Lüksemburg'un kişi

ba§lna malla8elari 77 bin 958 dolar, Moldova'nln ise 3 bin 378 dolardlr. Birlik içerisinde kişi ba§lna8elirien

faz|a olan ülke ile en az ülke arasında tam 23 kat fark bulunmaktadır. Yani AvruPa kltaslnln kendi açinde

bile gqlir dağılımı bakımından büyük farklılıklar söz konusudur" değerlendirmesinde bulundu.

Küresel ekonomik krizin ashnda bir 8üven krizi olduğunu ifade eden Yazcl, bU krizin boyutlannın

nereye varacağl ve nerede sonlanacağlnln halen bilinmezliğini sürdürdüğünü, ABD'deki borç tavanl en-

dişesinin aleraye yönelik iyimser bar tablo çizmeyi en8ellediğini §öyledi.

Bakan Yaıcı, tüm dünrada ekonomak kriz hüküm sürerken, Türkiye'nin bU süre.i rahat biçimde

atlatmaslnln sebebinin ıJyguladükları 'insan merkezli' ekonomi Politikalarl olduğunu söy|edi.

Türkaye'nin küresel kriz kaşısında zamanlnda tedbir alarak, doğru kararlarla krizi yöneten ve en

az hasarla atlatan bir ülke olduğunu belirten Yazıcı, şöyle devam etti:

"Bu süreçte, finans kurumlarlmlzln, reel sektörümüzün ve kamu maliyemazin 8ücünü ve §ağlamll-

ğlnl isPat ettak. Hükümet olarak alkgünden itibaren malidisaPlini korumada kararllllğlmlzı ortaya koyduk.

Ülkemizin kaynaklann| yutan kamu agklannı kapatlk. Bunların sonucunda, küresel koşullara rağmen

uzun vadeli planlar yapıyoruz.

Geleceğe güvenle bakryoruz. Dünya ekonomisi tarih boyunca yaşanan en önemli krizlerden birin-

den geçerken, Türkiye, geçmiş ylllardan kalan lMF bo.cunu ödeyip bitirmiş, lMF'ye borç veren bar ülke

konumuna 8elmi§tir. istikrarll büytiyen ekonomisi ile Türkiye, son lo ylda yatlnm agslndan dün},anln

çekim merkezlerinden biri haline gelmiştir."

Yazıcı, OECD rakamlanna 8öre 10l l-ZOl7 yıllan arasında en h|zi büyüyecek ülkenin Türkiye

olacağl tahmin edildiğini de aktardl.

- "Türkiye, Maastricht kriterleri baklm|ndan AB üyesi ülkelerden daha iyi durumda"

Bakan Yaıd, AB'deki borç stoklannün sağlam bir mak.oekonomik Politika kurgusu oluşturmakta

önemli bar en8el oluşturduğunu dile 8etirerek, 'iAB tanlmİ kamu borç oranlan 2012 y|ll için Ponekiz,

İrlanda, İtalya ve Yunanistan'da yüzde lOO'lerin üzerindedir AlmaD".'da kamu borç oranı yüzde 81,9,

Fransave ingiltere'de yüzde 9o'larda. Bu konudaAB'nin Maastricht kriterleri var;'en fazla yüzde 60 ol-

ma!İ diyor. Türkiye'de bu oran yüzde 36,2'dir. Yani, Türkiye, Maastricht kriterle.i baklmlndan AB üyesi

ülkelerden daha iyi durumdadlr" yorumunu y".Ptl.

AB tanlmİ bütçe açıklannın Gayrisafi Yurt içi Hasıla'ya oranlannln da Avrupa ülke|erinde yük-

sek olduğunu b€lirten yazrcl, Maastricht kriterlerine göre en fazla yüzde 3 olması gereken bu oranlnsayfa
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Türkiye'de yüzde 2,6 olduğunu söyledi.

Türkiye'nin riskiçokdüşük, iş potansiyeliise yüksek birülke oldıJğunu kaydedenYaıcı, Türkiye'nin

güçlü bir ekonominin temelini oluşturan gi]ven ve istakran sağlad|ğlnı, gelecek dönemde de yatınmcllar

için 8üVenli bir liman olma özelliğini sürdüreceğini ifade efti.

-"odalar artlk global politika çözümleri astiyor"

AvrıJpa Ticaret ve Sanayi Odaları Bil.liği (EUROCHAMBRES) Başkanı Alessandro Barberis de

'EURocHAMBRES Ekonomi Forumu"nun iş dün).asınln kendi aragnda karar alma sürecinde önemli

bir işlevi bulunduğunu söyİedi.

Ulusal slnürların iş operasyonlannda arük bir anlaml kalmadığlnl belirten Barberis, buna karşın

Politika süreçlerinde farkll durıJmlar yaşandlğına dikkati çekerek, "Ulusalslnlrlar hala bir sürü politik ka-

rarları belirliyor. Ve tabi ki bıJnlar kendi uluslararasl aktif işlerimiz için AvruPa dahilinde bile problemler

çlkarabiliyor. odalar artlk 8lobal Politika çözümleri istiyor" dedi.

Barberis, istanbul'un uluslararasl hayati konulann konuşulabileceği önemli merkezlerden oldu-

ğuna değinerek, "İstanbul dünyanın en büyük metropollerinden biri. Böylesine önemli konuları ele ala-

cağımız İstanbul'dan daha iyi neresi olabilirdi ki? İstanbı.il AB'deki 28 ülkenin 2o'sinden daha biiyük bir

nüfusa sahip. Burada olmaktan gerçekten gurur duyuyoruz" ifadelerini kullandı.

- AvruPa Birliği Konseyi Başkanı Herman Van Rompuy foruma video mesaila katlldl

Avrupa Birliği (AB) Konseyi Başkanl Herman Van Rompuy ise video mesai olarak 8önderdiği ko-

nuşmasında, Avrupa'nln daha önce hiç olmadığı kadar birlik ve beraberliğe ihtiyaç duyduğunu söyledi.

Av.o'nun üzerindeki tehditlerin yok edildiğini belirten Rompuy, "Şu an istihdam konusunda iste-

diğimiz yerden hala uzaktayE. işsizliği aza]tmak için kaliteli büyümeyi ekonomilerimize tekrar getirme-

liyiz, Avro Bölgesi'ndeki ekonomik aktivite hala 2007'nin altlnda" ifadelerini kullandı.

Van Rompuy, Büyüme için itici bir gü.ün bulunmasl gerektiğine işaret eden EURoCHAMBRES

üyelerine seslenerek, 'AvruPall iş lider|erinin istediği f]nansmana yönelik sorunlar ele allnlyor. Fakat bu-

nun için mutlaka ortaklar lazım. Ortaklar kararlan eylemlere dönüştürebilmeli. Daha da yayabalmelidir-

ler. Burada siz iş dün}"a§|na sorumhluk düşi]yor. 40 ülkeden fazla milyonlarca şirkete eşlik ediyorsunuz.

Üyeleriniz için yeni politika]an, bun|arın önemini izah etmek sizi çok ileriye 8ötürebi|ir" değerlendirme-

sinde bulundu.
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Başkan Hastaoğlu, Silikon Vadisi'nde Enerji Ve
Teknoloji Devterini Ziyaret Etti

ABo'deki Türk Yatırım Haftası etkinlikleri kaPsamlnda, TOBB Başkanl M. Rifat Hisarcıkİoğlu,

Başbakan Yardımcısı Ali Babacan, sivas Ticaret Borsası Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu ve işadamlanndan

oluşan heyet san Francisco slikon Vadisi'nde teknoloii devlerini ziyaret etti.

ToBB Başkanı M. Rifat Hisarclklüoğlır, Başbakan Ya.dlmclsl Ali Babacan, STB 8aşkanı Abdu|kadir

Hastaoğlu ve işadamlanndan oluşan heyet, Los Angeles'taki temaslannln ardlndan san Francisco şehrine

8eçtı
Heyet, silikon Vadisi'nde enerji Ve teknoloji devi şirketlere önemli ziyaretlerde bulundu. slikon

Vadisi'nde ilk olarak General Elektrik'i ziyaret eden heyet, daha sonra intelve Cisco şirketlerini ıiraret
etti.

General Electric yetkileri, ziyarete 8elen işadamlarına lirmaları hakklnda bilgi vererek, endüstri

devrimi olarak nitelendirdikleri projeyi anlaftı.

GE Genel Müdür Yardlmclsl Mike Harsh, Türkiye'de yat|rlm yaPmaktan heyecan duyduklannı

ifade ederken, "Türkiye yazıİm alanlnda bir çekim merkezi oluyor. Bu işler yetenek|a beyinler olmadan

olmuyor Bu bize Türkiye'ye daha yakln olma ihtiyaclnl hissettiriyor" dedi.

GE'nin Türkaye, ortadoğu Ve Kuzey Afrika Bil8ilendirme Şefi Dr. ibrahim Gökçen de dünyanln ilk

l0 ekonomisi araslna girmek için Türk hükümetjnan sarfeftağiçabayı GE'nin takdirle izlediğini, Türkiye'ye

900 milyon dolarlık yatırım yapacak|annı daha önceden duyurduklarınl, 20l5'te de Türkiye'de bir ino-
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vasyon merkezi agcak|arını, btilge ülkelerine bazı ihracatlannı Türkiye'den yaPmay Planladlklarını kay-

detti.

ziyarette raPtlğl konuşmada Türkiye'de yatlnmc|lar için bi. çok Pro8ram b§lattlklannl ve tekno-

parklar kurdıJklannl belirten A|i Babacan, "Buralarda üretim yaPllma§ halinde vergi oranl sıfır. Sadece

sosral giiırenlik Primi tideniyor. Tğrkiye olarak makro ekonomide çok iyi durumdayE milli 8elirimizin

toplam borca oranı yüzde 35. 2009 )4İndan beri 6 miron kişiye iş imkanı sağladık. Özel sektör bil8isa-

yar alanına yatınm yapıyor"dedi.

Fatih Proie§i'ne 5l lirmanün teklif verdiğini be|irten Babacan, her atrencinin bil8isarar sahibi ola-

cağlnl ifade etti.

silikon Vadisi'nde ziü"aretlere de\ram eden heyet, daha sonra lnte| Başkan Yardımclsl John Davies

ile öğle yemeği yedi. işadamlan, cisco Başkanı Gary Moore ile de bir toP|ant rapo.

Türk heyeti taraflndan ABD'nin Los Angeles, san Franci§co, seattle ve chica8o kentlerinde 8er-

çekleştirilen Pro8ramlaİda; Türkaye'deki yatlnm iml.anlannl tantabilmek, ABD'deki fırsat|an değer-

lendirebilmek ve karşıİkIı ticari ve ekonomik işbirliğini 8eliştirebilmek için yaplabilecekler ele aİnacak.

19 Ekim 2013 günü Lo§ Angeles'de başlaran "Türk Yaİnm Haftasl Etkinlikleri" 26 Ekim 2013 günü

chica8o'da tamamlanacak.
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Başkan Hastaoğ[u Seattle Dünya İş Konseyi'nin
Düzenlediği "Yuvartak Masa" Toplantısına Katı[dı.

si s Ticaret Borsas 8aşkanl Abdu|kadir Hastaoğlu ABD'deki Türk Yatlnm Haftasl etkinlikleri

kapsam|nda seattle Dünya iş Konseyi'nin düzenlediği "Yuv-arlak Masa" toPlant§na katldl.

ABD'deki Türk Yatırım Hafta§ etkinlikleri kapsamında, ToBB Başkanl Rifat Hisarcıkİoğlu, Baş_

bakan Yardımcıs| Ali Böacan, Sivas Ticaret Borsası Başkanı Abdulkadir Hastaoğlu ve TOBB üyele_

ri, seattle'de Boeing ve Microsoft'ıJ ziFret ederek, şirket yetkilaleri ile görüştü. Hq/et, Boein8 ve

Mirosoft'u gezerek yetkililerden bjl8a a|dl.

Microsoft Genel Merkeui'nde ve.ilen yemeğe katllan ToBB Başkanl Hisarclklloğlu, burada rapt|ğl

konıJşmada, Türkiye ve ABD arasında raPılabi|ecek stratejik iş ortakİklanndan ve Türkiye'deki mevcut

ekonomik durumun umut yeşertici verilerinden bahsederek, "Türkiye yükek 8elirli bir ülke oluyor, bu

yüzden yeniliklere agk bi. ülke. ABD ve Tüık inovasyonculann ortak ça.l§malan için mevcut şnlar çok
uygun" dedi.
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Ziyaretlerin ardından, TOBB Ba§kanı Rifat HisarcıkIıoğlu ve Ba§bakan Yardımcısı Ali Babacan,

Seattle Dünya iş Konseyi taraf|ndan düzenlenen yuvarlak masa toplantısına katıldl.

Burada konuşan Başbakan Yardımcısl Ali Babacan, Türkiye'deki ekonomik 8e|aşme|er hakkında

bilgi verdi. son ll yllda Tü.kiye'de önemli ekonomik gelişmeler yaşandlğ|na dikkat çeken Babacan,

"Ekonomik alanda rapllan değişimler Türkiye'yi birinci slnf bir ekonomi yapti' diye konıJştıJ.

Dünyadaka krizlere raĞmen son 5 ylda Türkiye'nin finans sisteminde bir yaralanma olmadlğF

nı söyleyen Babacan, seattle Dünya iş Konseyi üyelerine, sahip olduğu büyük Potan§iyelden dolayl,

"istanbı.ıl'u uluslararasl alanda önemli bir finans merkezi yapmayı hedefliyoruz" dedi.

Babacan, demokrasi ve laiklik özelliklerine sahiP Türkiye'nin diğer Müslüman ortadoğu ülkeleri

tarafhdan örnek allnma potansiyeli taşldlğlnt ifade ederek, Türkiye'nin iç politikaslnln yanlnda dlş politi-

ka duruşu ale de demokrasi, insan haklan ve özgürlüğü savunduğunu belirfti.

Babacan, "Her zaman banşln yaygınlaşmasını, anlaşmazllklann diPlomatik yollarla çözülmesini

tercih ettik. Böl8emizde, slnlrlanm|zln ötesinde oluP bitene karşl omuzlarımızda büyük bir sorumluluk

var" şeklinde konuştu. sayra
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ToBB Başkanl Rifat Hisarokİoğlu, Başbakan Yard|mc|sl Ali Babacan, siyas Ticaret Borsasl B§kan|

Abdulkadir Hasooğlu ve TOBB Heyeti Chaca8o Ticaret Bor§ası'nın (CME) açılışına katıldı. Hisarcıkl|oğ-

lu, Babacan ve ToBB Heyetinin açll§lna tanlkllk ettiği cME güne yükelişle başladl.

Türkiye Yatınm Haftasl kapsamlndakiABo temaslarlnl bu8ün chicago'da sürdüren ToBB Başka-

nı Rifat Hisarcıkioğlu, Başbakan Yardımcsı Ali Babacan, Si\.as Ticaret Borsası Başkanı Abdulkadir Has_

taoğlu günün ilk Progr.mında, CME'nin açılış gon8una tanlkhk etti. AçlllştaTürk heyeticME yöneticileri

ile bjrlakte baslna Poz verdi. Hisarclklloğlu, Babacan ve Hastaoğlu'nun açllşna katlld|ğl chicago Borsası
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Başkan Hastaoğ[u Chicago Ticaret
Borsası'nın Açı[ışına Katı[dı

sayfa
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8üne yükselaşle başladl.

Borsa ziyaretine, CME Grup Yönetim Başkanı Terrence A. Duffy ve yönetim takımı, Charles Ca-

rey, sam coady ve christoPher LaRosa ile, Amerikan Ticaret odasl Ba§kan Yardlmcüsl Kush choky de

katıldı.

Açlllş 8on8u çallnd|ktan sonra bir süre tıorsanın alım satlm işlemlerini dev ekrandan takip eden

Hisarclklloğlu Ve Babacan, cME yöneticileri ile bir|ikte bir yuvarlak ma§a toPlantlslna katldl.
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sivAs MERKEZ Eskikale Mahallesi

BuGÜNKÜ SAHiBi: Vaklllar Genel Müdürlüğü

TEsciL TARiHi: os.o7.1977 TEsciL KARAR|: A-646
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Selçuklular zamanının ileri gelenlerinden Muzaffer Buruce.di tafafından l27| yılında yaptrılmıştır

Dön eyvanll, avlulu kesme taştan raPllmlş olup re\..kll avlunun bitiminde medrese hücreleri yer allr.

Medrese hücreleri beşik tonozla örtülüdür. Giriş eyvanının solundaki hücre türbe şekline 8etirilmiş oluP

bıJrada medreseyi yaptlran Muzaffer Burucerdi'nin mezan yer almaktadl.. Ana 8iriş ba0 yönde oluP,

cephe 8eometrik motiflerle bezelidir. sağlam kalm|ş taç kaPlnyla AnadolıJ'daki selçuklu medreselerinin

önemli ömekleranden biridir

"l27l ıl|nda Anadolu Selçuklu sultanlaıından |ll. Gıyaseddin Keyhüsrev zamanında Hibetullah

Burucerdi oğlu Muzaffer Bey taratndan yaptırılmıştıt İlmiyye çalşmaları için medrese olarak yapılmış

ve devrin Pozitif ilimlerinin okutulduğu bina olarak uzun yıllar kullanılmıştır.

Yapl kareye yakın dikdört8en Planll olup, üzeri açık aüu etraflndaki sütunlu rewakla ve bunlann ge-
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risinde bıJlunan hücrelerden oluşmaktadır. Giriş kaplslnln soIyanlnda mavi ve siyah çinilerle sü§lü türbe

hücrede medrese binasını yaptıran Burucerdi oĞlu Muzaffer ve çocuklannın mezarları bulunmaktadıt

Mukarnas kavsaralı bir nişin belirlediği taç kaplda dlşa ta§üntlll rozetler dikkati çekmektedir cep-
henin her iki köşesindeki demet payelerden olu§an köşe kuleleri yazı kuşağı ve pencereler cepheyi

zen8inleştirmektedir, Ta§ işlemeciliğinde ağlrllğln taç kaPldayer aldlğl8örülür. Ylldız, Rumi ve geometrik

motifler yüzeysel ancak bir dantel 8ibi işlenmiştir

Yapıda kesme taş, moloz taş, devşirme, tuğla Ve çini olmak üzere beş tür malzeme kullanılmlştlr

Buruciye Medresesi mimari özellikleri ve süslemeleriyle Anadolu selçuklu sanatlnln en uyumlu ve

bütünlük arz eden mimari yapllarlndan bjridar" (Hikmet Denizli, sivas Tarihi Ve Anltlarl. sivas l998, s.

l05_ l l3.)

YAP|LAN oNARlMLAR:
l960, l964 Ve 2oo5 yıllannda onarılmlştır. Slvas il Özel idaresine uhsisli oluP, 2005 yllnda zeman

takviye Ve drenaj sistemi, elektrik tesisatü, kubbe kurşun örtüsü, taban taş döşemesi, eriyen, çürüyen ve

ylkllan moloz duvarlar ePoksi yaPllarak onarlml tamamlanml§tlr.
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Sivas'ta Tüketilen Ctlerin
Bügük Çoğunluğunun

TSC ve Helal Gıda BeIgeIi

YlLDlZ CT'de
Kesildiğini Bili gon MugdunuzP
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